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Gradnja povezovafne ulice
Trasa povezovalne ulice je bi-

la sprejeta z noveliranim urbani-
stičnim nacrtom Kamnika in v
celoti upoštevana pri sprejemu
srednjeročnega družbenega pla-
na občine Kamnika za obdobje
1981-1985. Navedena doku-
menta predstavljala torej pravno
podlago za potek povezovalne
ulice iz Kidričeve mimo stare
Ete do obvoznice. Potek trase
povezovalne ulice je v opisanem
obsegu evidentiran tuđi v smer-
nicah dolgoroćnega družbenega
plana občine Kamnik.

Glede na dolgotrajne razprave
je prav, da občane seznanimo s
potekom sprejemanja prej nave-
denih dokumentov. Odlok o no-
velaciji urbanističnega programa
za območje občine Kamnik je bil
sprejet v letu 1978 in je objavljen
v Uradnem listu SRS, št. 5/78. V
letu 1984 so delegati občinske
skupščine sprejemali spremembe
in dopolnitve družbenega plana
v obcini Kamnik - prostorski
del.

Osnutek družbenega plana
občine Kamnik - prostorski del
je bil objavljen v Delegatskem
glasilu št. 1/84, torej v mesecu
januarju 1984.

Zbori občinske skupščine so
na sejah v dneh od 27. do 29.
februarja 1984 sprejeli sklep, da
se osnutek družbenega plana po-
sreduje v javno razpravo, ki tra-
ja do konca meseca marca 1984.
leta.

Vdnehodl .3 . 1984 do 31. 3.
3984 so bili dokumenti o pro-
storskem delu družbenega plana
javno razgrnjeni v prostorih

Skupščine občine Kamnik, poleg
tega pa so bili vsi dokumenti
razgrnjeni v KS Komenda in KS
Motnik. O osnutku družbenega
plana so občani razpravljali na
zborih občanov, vsebino osnutka
pa je tolmačil predsednik komi-
teja za varstvo okolja in urejanje
prostora in delavci tega upravne-
ga organa. Skratka, javna raz-
prava o osnutku tega dokumenta
je bila organizirana v vseh kra-
jevnih skupnostih.

V prilogi Delegatskega glasila
št. 4/84 so bile objavljene vse
pripombe, ki so bile dane v raz-
prave na osnutek družbenega
plana občine Kamnik - prostor-
ski del, in sicer je bilo danih pre-
ko 100 pripomb oz. predlogov za
spremembo in dopolnitev. Vse
pripombe, tako pisne kot tuđi
pripombe, izoblikovane na zbo-
rih občanov, je predlagatelj oz.
pripravljaiec osnutka obravnaval
in jih posredoval z odgovorom
oz. podrobno obrazložitvijo de-
legatom vseh treh zborov občin-
ske skupščine.

Zbori Skupščine občine Kam-
nik so v dneh od 28. do 30. 5.
1984 sprejeli družbeni plan obči-
ne Kamnik za obdobje
1981-1985 - prostorski del, in si-
cer je družbenopolitični zbor
sprejel predlog družbenega pla-
na soglasno, zbor združenega
dela in zbor krajevnih skupnosti
pa z enim vzdržanim glasom, pri
čemer je bilo na ZZD od 60 pri-
sptnih 44 delegatov, na ZKS pa
od 36 delegatov 24 delegatov.

Skupščina občine je na skup-
nem zasedanju vseh zborov dne

Priporočilo o najnižjem
OD delavcev v OZD

Svet za oblikovanje in delitev sredstev za OD in SP pri OS
ZSS Kamnik priporoča vsem OZD, da usmerijo svoja prizade-
vanja k doseganju takšnih delovnih in poslovnih rezultatov in
dohodka, da bodo lahko zagotovile za najmanj zahtevno delo
za poln delovni čas in pričakovane poprečne oz. običajne
delovne rezultate od junija 1985 dalje neto mesečni osebni
dohodek, ki ne bo nižji od 25.000 din. Pri tem ne bi smeli
zmanjševati razlik v OD, ki izvirajo iz različnih delovnih pri-
spevkov k ustvarjanju dohodka in doseganju ciljev OZD. Proti
delavcem, ki si z nedelom in nedisciplino povzročajo nizke OD,
pa naj sindikat sproži ustrezno ukrepanje.

ZVEZA SINDIKATOV SLOVENIJE
Občinski svet Kamnik

27. 12. 1984 sprejela predlog re-
solucije o politiki izvajanja druž-
benega plana občine Kamnik za
obdobje 1981-1985 v letu 1985.
Zbori občinske skupščine so
obravnavali osnutek resolucije o
politiki izvajanja družbenega
plana občine Kamnik za obdobje
1981-1985 v letu 1985 v dneh
med 14. in 15. 11. 1984. Osnu-
tek resolucije je bil posredovan v
javno razpravo organizacijam
združenega dela, krajevnim
skupnostim in SIS.

V resolucijo je vključena tuđi
grdnja povezovalnice iz Kidriče-
ve c. na obvoznico, pri čemer je
treba opozoriti na to, da je bil
sklep soglasno sprejet. Skupšči-
na je soglasno sprejela sklep, da
je potrebno sprejete odločitve
takoj in dosledno izvajati.

Na podlagi sprejete odločitve
je Izvršni svet oblikoval posebni
iniciativni odbor, katerega nalo-
ga je spremljanje in opravljenje
vseh tistih opravil, potrebnih za
to, da bi dela na povezovalnici
letos stekla. Prva naloga, ki jo je
odbor opravil, je bila priprava
samoupravnega sporazuma o
združevanju sredstev za povezo-
valnico. Navedeni samoupravni
sporazum je bil posredovan
vsem organizacijam združenega
dela in delovnim skupnostim. Po
podatkih iniciativnega odbora je
samoupravni sporazum podpisa-
lo od skupnega števila zaposle-
nih v občini Kamnik že 92,6%
zaposlenih.

In kako je potekala razprava o
povezovalnici v- KS Kamnik?
Zbor delovnih ljudi KS Kamnik-
Center je dne 28. 10. 1982 spre-
jel sklep, da naj severna povezo-
valna cesta in povezovalna cesta
- Kranjska cesta - Novi trg osta-
neta proritetni nalogi.

Skupščina KS Kamnik-Center
je na 3. seji 5.4. 1983 obravna-
vala med drugi tuđi plan dela
Kamnik-Center za leto 1983,
kjer je bilo tuđi govora o vklju-
čevanju oz. zagotavljanju kon-
strukcije financiranja izvedbe
povezovalne ulice (varianta A).
V tej zvezi je bil sprejet sklep,
da se sprejme program dela KS
za leto 1983 s finančnim nacr-
tom. Podobne sklepe so na sejah
sprejele tuđi skupščine KS Kam-
nik-Mekinje in sicer 28. 3. 1983,
skupščina KS Kamnik-Novi trg
dne 28. 12. 1982, skupščina KS

i«* Končno sobotni vlak tuđii do Kamnika

Kakšni so podatki o
gospodarjenju na tej progi?

Po nekaj zapletih je tuđi kamniški izvrsni
svet podpisal pogodbo z Železniško transport-
no organizacijo Ljubljana o uvedbi štirih potni-
ških vlakov vsako soboto med Kamnikom in
Ljubljeno. Pred tem so nameč to storili že
Domžalčani, ki so se dogovorili za vožnjo do
Jarš. Potniški vlak bo prvič peljal iz Ljubljane

' v soboto 29. junija in sicer ob: 4.52, 6.50,
13.15, 15.15. Iz Kamnika (Graben) pa ob
6.00, 8.00, 14.15 in 16.15.

Treba je reci, da so sobotni vlak pogrešali
zlasti delavci, ki se vozijo ob sobotah na delo v
Domžale in v Ljubljano in seveda delavci, ki se
vozijo v Kamnik. Tuđi za obisk trgovin in izlet-
nikom bo sobotni vlak zelo prav prišel. Verjet-
no bi kazalo razmisliti o prilagoditvi voznega
reda tuđi smučarjem, ki se bodo vračali z Veli-
ke planine okrog 17. do 18. ure.

Po pogodbi bo morala kamniška občina pri-
spevati k stroškom prevozov za vsako soboto,
za štiri vlake, 16.000 din, občina Domžale pa
30.000 din. V zvezi s temi prispevki se postavlja
vprašanje, kakšni so dejanski stroški in prihod-
ki od prevozov potnikov na kamniški progi.
Prav bi bilo, da bi ŽTO Ljubljana dala delega-
tom občinske skupščine Kamnik in Domžale

celovito poročilo o gospodarjenju in problerha-
tiki na tej progi. Vsekakor bi bilo po 8 letih od
ponovne uvedbe potniškega prometa tako po-
ročilo lahko podlaga za načrtovanje razvoja že-
lezniškega prometa na relaciji Kamnik - Ljub-
ljana v. prihodnjem srednjeročnem obdobju. S
tem v zvezi pa je tesno povezano vprašanje,
koliko časa bo ta proga še obravnavana kot
pogodbena proga oziroma kot industrijski tir in
kakšni razlogi branijo, da ni moć proge vključi-
ti v javni železniški sistem. Sedanji status proge
je prej ovira kot spodbuda za gospodarnejše
poslovanje na tej za kamniško in domžaisko
gospodarstvo zelo pomembni prometnici.
Omenimo naj samo dejstvo, da danes n. pr. iz
Kopra ali iz Maribora ni mogoče kupiti vozne
karte do Kamnika, da na kartah javnega tran-
sportnega prometa ni kamniške proge itd.

Napolnjeni potniški vlaki pa so najboljša po-
trditev, da je bila ponovna uvedba potniškega
prometa leta 1977 povsem upravičena in seve-
da, da je bila še bolj upravičena odločitev kam-
niškega in domžalskega združenega dela, da se
ta proga ne srne porušiti, kot so bile v začetku
sedemdesetih let mnoge lokalne železniške pro-
ge v Sloveniji.

F. SVETELJ

Kamnik-Perovo dne 11. 4. 1983
in skupščina KS Kamnik-Zapri-
ce 31. 3. 1983. O povezovalnici
je tekla razprava tuđi na zboru
delovnih ljudi in občanov, in si-
cer v KS Kamnik-Mekinje dne
27. 10. 1982, v KS Kamnik-Novi
trg dne 28. 10. 1982, pri čemer
so vsi prisotni glasovali za vari-
anto A z izjemo 4 občanov, KS
Kamnik-Perovo dne 28. 10.
1982, in zbor delovnih ljudi in
občanov KS Kamnik-Zaprice
dne 28. 10. 1982, kjer je bil spre-
jet sklep o varianti A, med dru-
gim pa je bilo sprejeto tuđi sta-
lišče, da je že dovolj razprav in
negodovanja.

30. 1. 1985 je koordinacijski
odbor mesta Kamnik predlagat
KS mesta Kamnik, da za realiza-
cijo izgradnje povezovalne ulice
združijo sredstva v visini 650 sta-
rih milijonov din, KS Duplica pa
100 starih milijonov din. Vseh 5
skupščin KS mesta Kamnik in
skupščina KS Duplica so potrdi-
le združevanje sredstev za iz-
gradnjo povezovalne ulice - va-
rianta A.

Na zahtevo 206 krajanov je bil
sklican zbor delovnih ljudi in ob-
čanov KS Kamnik-Center, ki je
bil 8. 4. 1985. Na zboru so obča-
ni obravnavali predlog plana de-
la KS Kamnik-Center za leto
1985, program dela Samouprav-
ne komunalno-cestne skupnosti
občine Kamnik za leto 1985,
predlog smernic razvoja K5
Kamnik-Center v obdobju
1986-1990 in problcmatiko iz-
gradnje povezovalne ulice. Po
burni razpravi so bili navzoči v
večini proti izgradnji povezoval-
ne ulice - varianta A zaradi
ogrožanja otrok, onesnaževanja
(Nadaljevanje na 2. in 3. strani)

• S seje skupščine kulturne skupnosti

Knjižnični prostori
prednostna naloga

Ločeni seji zborov sta bili v sredo. 29. maja v prostorih
občinske hiše. Iz zapisnikov obeh zborov je moč razbrati, da
udeležba delegatov ni bila zavidljiva (na seji zbora izvajalccv
več kot 50%, na seji zbora uporabnikov manj kot tretjina
prisotnih), čeprav je bila na dnevnem redu ena sama izrazita
točka: aktualna problematika na kulturnem področju v naši
občini. Gradivo za obe seji je bilo dovolj informativno in je
odpiralo nešteto možnosti za razpravo. Ločeni seji sta bili
sklicani predvsem zato, da bi delegati lahko dovolj izčrpno in
zavzeto razpravljali o problemaliki. žal pa se je izkazalo. da
smo ali premalo zainteresirani za kulturno dogajanje v občini
ali pa toliko nepripravljeni, da se raje nič ne oglašamo. Vsaj
tako - tiho - je izzvenclo seja zbora uporabnikov, ki sem ji
kot prcdsednica KSK prisostvovala. Iz zapisnika seje zbora
izvajalcev je razvidno, da je bila razprava obširncjša. Uikšen
pa je navadno tuđi rezultat, ko sta oba zbora sklicana skupaj.
Izvajalci so menili, da je prav, če sta seji zborov po potrebi
ločeni.

Zaključki z obeh sej so pravzaprav povzetki poprejšnjih
obravnav o kulturni problematiki - zapise smo posredovali v
prejšnjih številkah Kamniškcga občana. Zato naj povzamem
le dva:

- čim prej je treba pripraviti planske dokumente za
obdobje do leta 2000 in z njimi seznaniti delegate

- najaktualnejši problem še vedno ostaja razreševanje pro-
storske stiske kamniške matične knjižnice, kar velja, za pred-
nostno nalogo KSK v naslednjem srednjeročnem obdobju.
Prav je. da je širša kamniška javnost neprestano soočena s to
zahtevno nalogo kulturne skupnosti, ki bo zahtevala tuđi
združevanje precejšnjih sredstev. Na obeh sejah je bilo spro-
ženih še vrsto vprašanj glede kulturne naravnanosti v naši
občini in spodbudno je. da se vrsta Kamničanov zaveda. kako
bogato naravno in kulturno dediščino imamo, kako pestro
Ijubitcljsko kulturno dejavnost imamo, pa kako malo smo
včasih pripravljeni odriniti sredstev za ustrezno materialno
osnovo.

S tem prispevkom zaključujemo vrsto tehtnih in spodbud-
nih razprav o kulturi v obcini Kamnik, ki so bile sprožene na
pobudo občinskega komiteja ZKS Kamnik in so v republi-
Škem okviru zaokrožene s 13. sejo CK ZKS. ki je bila posebej
namenjena obravnavi problemov slovenske kulture.

MOJCA PODOBNIK

Upoštevati izkušnje iz
pretek!ih volitev

Delegati občinske konference
SZDL so tuđi na zadnji seji
osrednjo pozornost namenili pri-
pravam na splošne volitve pri-
hodnjo pontlad. K porocilu, kt
so ga delegati prejeli za sejo in
ga v celoti objavljamo, je treba
dodati še nekaj misli in raz-
prave.

Med pomembnejšimi je prav
gotovo zahteva po odgovornosti

' nosilcev evidentiranja v delovnih
okoljih, kjer se nalog sploh še
nišo lotili. Prav tako bi morali
prisluhniti opozorilom glede
strukture evidentiranih, saj so v
skupnostih doslej evidentirali
premalo žensk, nasploh pa je še
vedno evidentiranih tuđi prema-
lo mladih. In še eno opozorilo:
ne bi se smele ponoviti izkušnje
iz preteklih volitev, ko so bili
najsposobnejši evidentirani za
organe krajevnih skupnosti ozi-
roma tozdov, za skupščine inte-
resnih skupnosti pa praviloma
manj sposobni. Z večjo pozor-
nostjo pa bi se bilo treba lotiti
evidentiranja možnih kandidatov
za najodgovornejše delegatske
dolžnosti, ne samo za občino,
ampak tuđi višje ravni, zagotovi-
ti pa tuđi večji vpliv ljudi na ka-
drovske rešitve. V skupščinah
interesnih skupnosti naj bi tuđi
analizirali delovanje delegatske-
ga sistema in organiziranosti in
predlagali morebitne racionali-
zacije. In še, evidentirati bi bilo
treba več tistih ljudi, ki v občini
bivajo, zaposleni pa so drugje.

Na seji so razmišljali tuđi o
predlogih za zmanjšanje števila
konferenc delegacij tako za
skupščino družbenopolitične
skupnosti, kjer naj bi v zboru
združenega dela in zboru krajev-

nih skupnosti zmanjšali število
delegatskih mest, kot za skupšči-
ne interesnih skupnosti, kjer naj
bi po dve krajevni skupnosti
imeli skupno konferenco delega-
cij. Konferenca je predlagala za-
četek postopkov za spremembe
statutov, v javni razpravi pa naj
bi se o predlogih še opredeljeva-
li, saj dosedanje ni mogoče upo-
števati; ker se nišo vključili vsi,
ki jih predlagane spremembe za-
đe vajo.

Konferenca je tuđi podaljšala
rok za evidentiranje možnih
kandidatov za vodstvo občinske
organizacije SZDL do konca ju-
lija, saj doslej evidentiranja še
nišo opravili v vseh organizaci-
jah SZDL in tuđi pogovori z že
predlaganimi možnimi kandidati
še nišo bili opravljeni.

Konferenca je tuđi nadaljevala
razpravo o financiranju glasila
Kamniški občan in podprla
predlog sveta za informiranje in
predsedstva SZDL, naj bi mate-
rialne pogoje za njegovo izhaja-
nje zagotovili z razširitvijo kroga
podpisnikov samoupravnega
sporazuma o financiranju Kam-
niškega občana na združeno de-
lo občine. O predlogu naj bi
skupaj z analizo obveščanja v
občini razpravljal tuđi zbor zdru-
ženega dela občinske skupščine.

J . T .

Poročilo
o dosedanjem poteku
evidentiranja v krajevnih
skupnostih in OZD

Priprave za volitve 1986 so v
polnem teku, saj se je že večina

sredin odzvala k evidentiranju. V
evidentiranje so se vključile vse
KS, od OZD pa se nišo le Rud-
nik kaolina in kalcita TOZD Ka-
olin, Graditelj, Lončarsko po-
djetje, Usluga, Integral - Ob-
mestni potniški promet in Delav-
nice, Metalka, Žito, Jata, Fructal
- Alko, Glasbena šola.

V krajevnih skupnostih je v de-
legacije za zbor KS občinske
skupščine evidentiranih 1.112 de-
legatov, v delegacije za SIS pa
420 delegatov.

V OZD pa je v delegacije za
zbor združenega dela občinske
skupščine evidentiranih 934 dele-
gatov, v delegacije za SIS pa
1.187 delegatov.

Skupaj je torej evidentiranih
3.785 delegatov, kar je 59% več
kot je potrebnih za pokritje vseh
delegatskih funkcij. Struktura
evidentiranih v delegacije v
skupščinske zbore:

- ZBOR KS: 27% žensk,
10% mlajših od 27 let in 7% čla-
nov ZK,

- ZBOR ZD: 53% žensk,
22% mlajših od 27 let in 14%
članov ZK,

- ZA SIS:
V KS: 39,2% žensk, 24% mlaj-

ših od 27 let in 11 % članov ZK.
v OZD: 54% žensk, 27% mlaj-

ših od 27 let in 12 % članov ZK.
Še vedno je slabši odziv za evi-

dentiranje za nosilce vodilnih de-
legatskih funkcij v občini. kot tu-
•di za republiko in federacijo. Do
sedaj so evidentirali:

- za predsednika občinske
skupščine:

IPAV1C Anton (Motnik, Vra-
nja peč, Kamniška Bistrica, Ti-

(Nadaljevanje na 3. strani)
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Gradnja
povezovalne ulice

(Nadaljevanje z 1. strani)

okolja, hrupa, posega v šolski
prostor in posega v staro mestno
jedro. Navzoći so se strinjali z
izgradnjo povezovalne ulice, pri
čemer so predlagali, da se obde-
lajo variantni predlogi in izdela
varianta finančna konstrukcija.

Družbeni svet za prenovo sta-
rega mestnega jedra mesta Kam-
nik je na 12. seji dne 1. 2. 1985
obravnaval predlog programa
dela za leto 1985 in med drugim
sprejel tuđi naslednji sklep:
Družbeni svet soglasno podpira
akcijo združevanja sredstev in
začetek del na gradnji povezo-
valnega mostu s Kidričevo cesto.

Izvršni svet je na 124. seji dne
14. 5. 1985 sprejel sklep o javni
razgrnitvi lokacijskega nacrta
povezovalne ulice v Kamniku, ki
je objavljen v Uradnem listi
SRS, št. 17/85. Ta dokumentaci-
ja je razgrnjena v prostorih
Skupščine občine Kamnik in na
sedežu Krajevne skupnosti
Kamnik-Center.

Izvršni svet SO je na 127. seji
dne 4. junija 1985 sprejel sklep o
podaljšanju roka javne razgrni-
tve lokacijskega nacrta povezo-
valne ulice, in sicer do 30. 6.
1985.

Zbori občinske skupščine bo-
do na skupnem zasedanju 11. ju-
lija obravnavali in odločali o
sprejemu predloga odloka o
sprejetju lokacijskega nacrta po-
vezovalne ulice v Kamniku.

Z ozirom na prepletanje po-
stopčkov izbire tras obvozne ce-
ste Kamnik in povezovalne ulice
Kidričeva - obvozna cesta Kam-
nik, bi bilo morda potrebno po-
seči tuđi v zgodovinski potek teh
dogodkov.

Prvotna trasa obvozne ceste
Kamnik je potekala v tangenci-
onalni smeVi taost pri Titanu -
južni del Kovinarske ceste - na-
vezana na Ljubljansko cesto -
koriščenje rezervata gostilne
Bevc, Kranjska cesta, za poveza-
vo s Kranjsko cesto. Ta variant-
ni potek obvozne ceste ne juž-

nem delu je bil opuščen vsled
nujne izvedbe trojnega mostu pri
Titanu preko ceste v IKŠ, Mlinš-
čice in Bistrice. Opuščen je bil
tuđi rezervat od gostilne Bevc
do Kranjske ceste.

Severni potek obvozne ceste
se je v vseh primerih končal pri
mostu severno od mestnega je-
dra. Kot variantni predlog v tem
času je bila tuđi trasa v smeri od
gostilne Bevc, diagonalno preko
Perovega s prehodom in mo-
stopm južno od tovarne Svilanit,
ki tuđi vsled slabih prostorskih
kvalitet ni bila osvojena.

Kot posledica teh variantnih
potekov se je izkristalizirala se-
danja trasa že zgrajene obvozne
ceste, ki pa je imela v južnem
delu tuđi tri poteke, in sicer se-
verno od tovarne Stol in'južno
od skladišča Stolovega lesa po
stari trasi ceste na Volčji potok
in poleg sedanjega poteka še ne-
koliko drugačnejši potek južno
od tovarne Stol. Ker je obvozna
cesta že zgrajena, je sprejeta va-
rianta vsem dobro znana.

Vzpoiedno s temi obravnava-
, mi so bile obravnavane tuđi tra-
se povezovalne ulice Kidričeva -
obvozna cesta Kamnik. Ta pove-
zovalna ulica je imela osnovni
namen razbremeniti mestno ma-
gistralo tovornega prometa iz in-
dustrij Utoka, Mesa in Alprema
in avtobusnega prometa ter vsaj
ene smeri splošnega prometa po
mestni magistrali. Te zahteve so
bile pogojene z ohranitvijo mest-
nih fasad ter rešitvijo uporabe
mestne magistrale z pešce v vsaj
enakovrednem pogledu kot pri
ostali prometni uporabi.

Z ozirom na navedeno se je
izkristalizirala prva varianta po-
vezovalne ulice od hiše Klemen-
čič - sedaj ONA-ON po delu
Usnjarske ceste v smeri proti
vzhodu, severno od objekta Šut-
na 3, preko Bistrice z navezavo
v križišču na obvozni cesti
Kamnik.

Ker je varianta pogojevala ru-
šenje Klemenčičeve hiše in iz-
vedbo arkad v vzhodno od glav-
ne mestne magistrale ležečih ob-
jektih južne Sutne in ni razbre-
menila mestne magistrate na na-
jožjem delu, je veljala samo do
novelacije urbanističnega nacrta
območja Kamnika.

Noverilirani urbanistični nacrt
območja Kamnika je v projektu

št. 2201/76, izdelanem v LUZ
Ljubljana predvidel in uzakonil
premik trase povezovalne ulice
na traso, ki poteka južno od sta-
re Ete v križišče na obvozni cesti
pri sedanjem šolskem centru.
Podaljšek Usnjarske ceste proti
jugu z rušenjem stare »Erjavčeve
hiše« je omogoča navezavo indu-
strije in avtobusnega prometa na
obvozno cesto brez koriščenja
mestne magistrale.

V predhodnih obravnavah je
bila namreč že strokovno zavr-
njena navezava mestne industri-
je z navezavo na obvozno cesto
severno od Mesa, ker predlog
strokovno prometno ni bil izved-
ljiv ćelo v primeru prekritja Bi-
strice in tako izvršnega velikega
posega v vizuelni in urbani pro-
stor mestnega jedra.
Predsedstvo

Občinske skupščine
• • •

Izgradnja obvoznice je bila
odločilno dejstvo, ki je omogoči-
lo pričetek celovitejših razmi-
šljam' o povezavah mesta preko
reke in s tem o razbremenitvi
obstoječe cestne hrbtenice, ki je
postala poseben problem v ožini
starega mestnega jedra.

Glede na prostorske možnosti
in potrebe ter z ozirom na opti-
malno intervalizacijo križišč na
obvoznici je predviđeno troje
povezav med obema cestnima si-
stemoma. Prva povezava sever-
no od Alprema, druga v podalj-
šku Kovinarske ceste pri Titanu
in tretja pred vstopom v staro
mestno jedro. Izvedba vseh treh
bo omogočila kar največje
zmanjšanje obremenitve Ljub-
ljanske in Kidričeve ceste. Mest-
na povezovalna ulica med staro
Eto in Metalko na eni strani ozi-
roma odcepom pr ŠCRM kot pr-
va izmed predviđenih treh pove-
zav (izgradnja naslednjega mo-
stu pri tovarni Titan je definira-
na kot nujnost že v osnutku do-
govora o temeljih družbenega
plana. 1986-1990) bo s svojo
končno obliko omogočila maksi-
malno razbremenitev mesta mo-
tornega prometa.

Primerjalna analiza vplivov na
okolje obstoječega stanja s sta-
njem po izvedbi predlaganega
prostorskega izvedbenega akta
pokaže vrsto zanimivih ugotovi-
tev. Ekološka valorizacija stanja
pokaže, da je celoten predel
mestnega jedra izpostavljen pre-
cejšnjim obremenitvam hrupa
brez ustreznih protihrupnih zaš-
čit. Enako se pokaže učinek iz-
pušnih plinov, ki se še poveča z
ozirom na koridor Kidričeve ce-
ste, omejen z obeh strani s str-
njenim nizom objektov. Povezo-
valna ulica razrešuje kronično
ekološko problematiko ožjega
dela mesta s tem, da omogoči
ureditev prometne situacije zno-
traj mesta.

Tranzitni tovorni promet je s
predlagano rešitvijo popolnoma
izločen iz mestnega jedra, tovor-
ni promet za potrebe dostave in
napajanje tovarn znotraj mesta
pa je možen zgolj z obvoznice z
obveznim desnim zavijanjem na
priključek Usnjarske ulice.

Sistem javnega prometa je re-
ševan dvoplastno. Hitri daljinski
javni promet se bo odvijal iz-
ključno po obvoznici, medtem
ko se predvideva potek lokalne-
ga javnega prometa po povezo-
valni ulici. Razbremenitev mesta
osebnega prometa bo možna v
več etapah: najprej osrednji del
— Titov trg z Maistrovo ulico,
dolgoročno pa del Medvedove in
Kidričeve ulice s prioriteto odse-
ka med staro Eto in Usnjarsko
ulico.

Tehnične podatke o povezo-
valni ulici bi Iahko na kratko str-
nili v naslednje: trasa cestnega
telesa se med objektoma Metal-
ke in stare Ete odcepi od Ljub-
ljanske ceste ter v smeri severno
od športne dvorane ob soli Fra-
na Albrehta prečka Kamniško
Bistrico. Na obvoznico se nave-
zuje na mestu sedanjega prik-
ljučka ceste v Novi trg. Dolžina
odseka je približno 290 m. Na
povezovalno ulico se s severa
priključi deviirana Usnjarska uli-
ca v dolžini 130 m. Vzhodno od
športne dvorane je predviđeno
parkirišče osebnih vozil. Na no-
vo oblikovanem trgu pred Os-
novno solo Frana Albrehta sta v
območju križišča predviđeni po-
stajališči lokalnega avtobusnega
prometa v obliki dodatnih pro-
metnih pasov. Povezovalnica je
namenjena izključno motornemu

prometu, medtem ko so kolesar-
ske in peš poti vodene v poseb-
nih koridorjih. Posebna pozor-
nost je posvećena dostopom šo-
loobveznih otrok do šolskih
kompleksov, za kar so predviđe-
ne peš poti, posebej ločene od
motornega prometa s podhodom
pod novoustvarjenim trgom (iz-
vennivojsko prečkanje komuni-
kacije).

Zaščita pred prekomernim
hrupom je bila ključna nalog
projektantov, saj trasa cestnega
telesa poteka na meji območja,
ki je že praviloma opredeljeno
kot sorazmerno mirna cona. Gre
za območje med starim jedrom
mesta na eni in šolskim kom-
pleksom na drugi strani. Sklop
sol, objekt Metalke ter bližnji
stanovanjski objekfi severno od
povezovalnice so aktivno proti-
hrupno ščiteni z ustreznimi pro-
tihrupnimi ukrepi, kar zagotav-
lja po izračunu imisije hrupa na
najbolj izpostavljenih točkah ob-
jektov šolskega kompleksa obre-
menitev, ki je v predpisanih me-
jah za to vrsto dejavnosti. Vplivi
izpušnih plinov so glede na od-
prtost prostora in s tem poveza-
no disperzijo sorazmerno majh-
ni, razbremenitev mesta - v prvi
vrsti Kidričeve ulice pa
ogromna.

Varovanje kulturne in narav-
ne dediščine je za mesto, kot je
Kamnik, pomembno izhodišče,
ki ga je bilo potrebno slediti tuđi
pri oblikovanju širšega prostora
ob povezovalnici. Vrsta mikro-
celot nudi specifične ambiental-
ne kvalitete (odprtje nekdanjega
zadnjega dvorišča stare Ete,
kvalitetne vizure preko parkov-
nih ureditev vrtov na severu,
ureditve šolskega parka severno
od OŠ Frana Albrehta v poveza-
vi s preoblikovanjem sedanjega
manipulacijskega prostora Me-
talke v bodočo teraso stanoval-
cev in uporabnikov slaščičarne).
Povezovalnica odpira tuđi vrsto
novih vizur (pogledi na novo
vzhodno fasado južnega dela sta-
rega mestnega jedra, Zaprice,
Kamniško sedlo...), od katerih
ima vsaka tuđi ustrezno mesto v
oblikovalskih rešitvah obravna-
vanega prostora. Celoten potek
trase je spremljan tuđi s primer-
nimi hortikulturnimi ureditvami,
ki naj bi poleg dodatne proti-
hrupne zaščite sledile osnovni
zamisli o poudarku kulturnega
spomenika - starega mestnega
jedra z ustrezno zeleno cenzuro
kot razmejitvijo med starim in
novim.

Izvršni svet občinske
skupščine

Komisija za delovna raz-
merja Lekame Kamnik raz-
pisuje za nedoločen čas pro-
sta dela in naloge čistilke de-
lovnih priprav s polovičnim
delovnim časom. Prijave
sprejemamo 15 dni po ob-
javi.

Enaindvajsetletni DARKO
POLJANSEK iz Donitovega
tozda TRIVAL Kamnik je na le-
tošnjem regijskem tekmovanju
kovinarjev v Domžalah v pokli-
ču konstrukcijski ključavničar,
dosegel odlično 5. mesto. O tek-
movanju borno obširneje poro-
čali v naslednji številki Kamni-
škega občana, kot tuđi o repu-
bliškem tekmovanju kovinarjev,
ki bo od 27. do 29. junija v Ve-
lenju. (Vera Mejač)

0 predlaganih spremembah samoupravnih
sporazumov o stipendiranju

V šolskem letu 1985/86 name-
rava začeti s studijem na viSjih
in visokih šolah 201 Kamničan.
S 74 študijskimi prijavami na
10.000 prebivalcev se med slo-
venskimi občinami uvršćamo v
zgornjo polovico. V primerjavi s
preteklimi leti ni bistvenih
razlik.

Većina kandidatov, 147, se
odloča za redni studij. Zanima-
nje za redni studij je med absol-
venti programov V. stopnje zah-
tevnosti naraslo od 63% lani na
70% letos.

Če je lani prihajala kar polovi-
ca prijavljenih za studij iz gimna-
zije, je letos pestrost većja. Naj-
več je kandidatov iz naravoslov-
no-matematićne tehnologije, in
sicer 16%. Za studij pa se letos
odločajo še vsi zdravstveni tehni-
ki, laboratorijski tehniki in ab-
solventi družboslovno-jezikovne-
ga programa. Pomembno več
kot pretekla leta, Iahko bi rekli
tuđi većina, se za studij odloča
tuđi med strojnimi, elektro in
gradbenimi tehniki ter vzgojite-
lji. Vpisani za redni studij imajo
30 različnih poklicev. Vpisali so
se na 28 visokošolskih temeljnih
organizacij. Za naravoslovno
matematičnimi tehniki po številu
sledijo strojni tehniki (19), eko-
nomski in elektro tehniki (12),
.gradbeni tehniki (8), zdravstveni
tehniki (7), itd.

Največ absolventov (15%) se
odloča za studij na ekonomski
fakulteti. Razveseljivo je, da po
rangu sledita fakulteta za strojni-
štvo s 13% vpisanih in fakulteta
za elektrotehniko z 11,6% vpi-
sanih.

Če pogledamo prehodnost iz
srednjih programov, vidimo, da
vsi kandidati za studij strojništva

prihajajo iz smeri strojni tehnik,
da prihaja većina kandidatov za
studij elektrotehnike iz elektro-
tehnične usmeritve in većina
kandidatov za studij ekonomije
iz ekonomske usmeritve. Podob-
na zakonitost velja tuđi za osta-
le, z izjemo gradbenih tehnikov.
Največja pestrost prehodov pa je
iz naravoslovno-matematične
tehnologije, kot ustreznega pro-
grama^za največ različnih študi-
jev. Vendar p<i se većina kandi-
datov odloča za naravoslovje. V
primerjavi s preteklimi leti je
upadel vpis na pedagoško aka-
demijo, porasel pa za studij teh-
nike na najbolj deficitarnih po-
dročjih v regiji, kar je vsekakor
pozitivno.

Ob delu bo začelo studirati 54
naših občanov. Med njimi je naj-
več ekonomskih tehnikov (11) in
tistih s poklicno solo. Petina se
odloča za studij ekonomije, kar
četrtina pa za studij na upravno-
organizacijskem področju. Večjo
skupino predstavljajo še kandi-
dati za studij naravoslovja in bi-
otehnike. Le desetina pa se od-
loča za studij tehnike. Većina
kandidatov bo studirala n lastne
stroške. To kaže na odsotnost
skrbi za razvoj že zaposlenih v
našem združenem delu.

Koliko pa imamo v občini šti-
pendij za višje in visokošolski
studij? Žal samo 35, od tega 19
za VI. stopnjo in 16 za VII.
stopnjo, kljub temu, da kadrov z
najvišjo strokovno izobrazbo pri-
manjkuje. Seveda ne smemo po-
zabiti, da napredek našega go-
spodarstva Iahko sloni le na
znanju.

Od 28 področij, na katera se
vpisujejo naši občani, so razpisa-
ne stipendije le za osem: ekono-

!mijo, strojništvo, kemijo, elek-
trotehniko, tekstil, lesarstvo in
za pedagoško področje. Ni pa
štipendij za naravoslovje, niti za
zdravstveno področje, kjer je sti-
pendiranje odsotno že vrsto let.

Če primerjamo stipendije z
vpisom, vidimo, da se za po-
dročja, kjer so stipendije, odloča
tuđi največ absolventov. Tako se
ne bi smelo zgoditi, da bi katera
od štipendij ostala nepodeljena.

Do vpisa bodo morali kandi-
dati premagati še nekaj ovir v
obliki sprejemnih izpitov. Vpis
bistveno presega kapacitete: na
medicinski fakulteti, višji soli za
zdravstvene delavce, na nekate-
rih oddelkih filozofske fakultete
in pedagoške akademije, na fa-
kulteti za telesno kulturo, na fa-
kulteti za elektrotehniko, na viš-
ji agronomski soli v Mariboru,
na višji soli za organizacijo dela,
na višji soli za socialne delavce,
na fakulteti za arhitekturo, grad-
beništvo in geodezijo ter nekate-
rih oddelkih biotehničke fakulte-
te in fakultete za naravoslovje in
tehnologijo.

Tako Iahko pričakujemo, da
bo v jeseni vpisanih nekaj manj
studentov, kot je bilo prijav.

Zaposlitev bo previdoma iska-
lo 53 srednješolcev, 123 pa jih
bo s šolanjem nadaljevalo. Tako
bo priliv kadrov s V. stopnjo
strokovnc izobrazbe nižji od na-
povedanih potreb (84 potreb po
delavcih in pripravnikih za nedo-
ločen čas in 14 potreb po pri-
pravnikih za določen čas). Pri-
manjkovalo bo zlasti strojnih,
kemijskih, tekstilnih, usnjarskih,
ekonomskih in upravnih teh-
nikov .

CVETKA CVEK

(Nadaljevanje z 1. strani)

tan, Tuhinj, OŠ 27. julij, Zarja,
Perovo, Križ, Zaprice, občinski
upravni organ, Crna);

RIBAŠ Slavko (Motnik);
MARINIČ Milan (Kamniška

Bistrica).

- Za podpredsednika občin-
ske skupščine:

SVETELJ Franc (Kamniša Bi-
strica);

MILADINOVIČ Slobodan
(Kamniška Bistrica);

KURET Peter (Kamniška Bi-
strica);

MARINIČ Milan (Križ, Novi
trg, Tuhinj);

REBOLJ Vanda (Križ, Novi
trg, Tuhinj, IO OOZSS DPO);

ZAKRAJŠEK Boris (Zarja,
IO OO ZSS DPO).

- Za predsednika IS SO:

HAFNER Horst (Vranja peč,
Titan, OŠ 27. julij, Crna, IO OO
ZSS DPO, občinski upravni or-
gani, Zarja, Tuhinj, Zaprice);

GREGORIČ Davorin (Za-
price); '

ZUPANC Uroš (občinski
upravni organi).

- Za predsednika družbeno-
političnega zbora:

JENKO Matija (Kamniška Bi-
strica):

MILADINOVIČ Slobodan
(IO OO ZSS DPO);

MARINIČ Milan (Motnik)

- Za predsednika zbora KS:

JERAS Franc (Kamniška Bi-
strica);

KOREN Vinko (občinski
upravni organi).
BENKOVIČ Janez (Kam. -
Novi trg)

PIRS Albin (Sela)

- Za predsednika zbora zdru-
ženega dela:

OŠTERMAN Stane (Titan)
GLOBOČNIK Maks (Titan)
ŠPENDE Alojz (Titan)
KLEMEN Franc (IO OO ZSS

DPO)
KIMOVEC Janez (IO OO

ZSS DPO)
PIRŠ Albin (IO OO ZSS

iDPO)
MARINIČ Milan (Motnik)

Samoupravne interesne skup-
nosti:

- občinska izobraževalna
skupnost:

za predsednika skupščine:
MAJCENOVIČ Janez (OŠ 27.

julij, Tuhinj)
BLAGŠIĆ Janez (IO OO ZSS

DPO, Tuhinj)
Za predsednika zbora izva-

jalcev:
LAP Branka (OŠ 27. julij).
- Občinska zdravstvena

skupnost:
za predsednika skupščine:
CVEK Cvetka (Zaprice, IO

OO ZSS DPO).
- Občinska kulturna skup-

nost:
za predsednika skupščine:
PODOBNIK Mojca (Tuhinj).

Občinska raziskovalna skupnost:
za predsednika skupščine:
BEGANOVIČ Salem (Tu-

hinj).

- Občinska skupnost social-
nega skrbstva:

za predsednika skupščine:
ROT Marija (Zaprice, Novi

trg)
TAJČ Marica (IO OO ZSS

DPO).
- Samoupravna stanovanjska

skupnost:
za predsednika skupščine:
KADUNC Jože (Titan).
Več predlogov je oblikovat tu-

đi Titan, vendar za posamezne
možne kandidate ni opredelil,

katero vodilno funkcijo naj bi v
okviru posamezne SIS nosil. ,

Iz navedenega je razvidno, da
je premalo evidentiranih v skupš-
čine SIS, tako za posamezne kot
za ostale vodilne funkcije znotraj
SIS.

Evidentiranje s tem seveda še
ni končano. Celotne aktivnosti
bodo potekale tuđi v prihodnjih
mesecih vse do prvih temeljnih
kandidacijskih konferenc, ki bo-
do v začetku naslednjega leta.
Do tedaj nas caka še veliko na-
log, rjredvsem zbiranje soglasij,
kot tuđi aktiviranje posameznih
sredin, da evidentirajo tuđi v or-
gane na občinskem, republiškem
in zveznem nivoiu.

Na tem sistemu opozarjava vse
sredine, da je bila naloga eviden-
tiranja možnih kandidatov v ce-
lotnem sklopu kadrovskih pri-
prav na volitve najlažja etapa.
Zato morajo vse sredine pri zbi-
ranju soglasij, evidentiranju
mlajših kadrov vložiti vse napo-
re, da borno na TKK prišli pri-
pravljeni in kadrovsko kvalitetno
opremljeni za obdobje v nasled-
njem planskem in skupščinskem
obdobju.

Poročikt pripravila:
Janez Markovič

BožidarSpruk
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Godič je dobil družbeni dom
V začetku junija, točneje 9.

junija praznujeta svoj praznik
krajevni skupnosti Godič in
Kamniška Bistrica, ki je posve-
ćen obletnici smrti Jurija Libni-
ka, prvega padlega borca na na-
šem področju. Letošnje prazno-
vanje je bilo še posebej sloves-
no, saj praznujemo 40-letnico
zmage nad fašizmom, v Stranjah
pa 100-letnico sole, o čemer je
bilo v Kamniškem občanu že ve-
liko napisanega. V soli je bilo v
okviru praznovanja stoletnice
organiziranih več kulturnih pri-
reditev. 1. junija sta imela v soli
koncert pevska zbora SVOBO-
DA iz Črnuč in TITAN iz Kam-
nika, 7. junija pa je bila prosla-
va s kratkim orisom zgodovine
stranjske sole in recitacijami
učencev domaće sole.

Glavni del praznovanja je le-
tos pripravila Krajevna skupnost
Godič. Ker je bila Kamniška Bi-
strica v občanu že predstavljena,
naj tokrat na kratko predstavim
Se krajevno skupnost Godič.
Godič je ena manjših krajevnih
skupnosti v občini, saj ima vsega
630 prebivalcev. Leži na sever-
nem delu Kamnika in meji s tre-
mi krajcvnimi skupnostmi; na
jugu z Mekinjami, na severu s
Crno in na zahodu s Kamniško
Bistrico.

Glavno področje zavzema vas
Godič, h krajevni skupnosti pa
spadajo še zaselki Kršič, Vodice
in Grezje. Glavna dejavnost na

tem področju je kmetijstvo ih
gozdarstvo, čeprav čistih kmetov
ni veliko. Večina prebivalstva so
tako imenovani polkmeti, kate-
rim glavni vir dohodka predstav-
lja še vedno zaslužek v združe-
nem delu kamniškega gospodar-
stva. Na področju treh krajevnih
skupnosti delujejo tri organizaci-
je združenega dela in sicer:

Rudnik kaolina Crna z obra-
tom Kalcit v Stahovici, Graditelj
v Stranjah in Kočna z drevesnico
v Godiču, kjer je dobilo delo
precej naših krajanov.

Slavnostno praznovanje kra-
jevnih skupnosti Godič in Kam-
niška Bistrica je bilo 8. junija na
dvorišču novozgrajenih prosto-
rov krajevne skupnosti Godič.
Pričela sta ga kamniška godba z
državno himno in novoustanov-
ljeni pevski zbor iz Godiča. Nato
je vse navzoče pozdravil pred-
sednik občinske Skupštine Tone
Ipavic in nam zaželel še mnogo
uspehov v nadaljnjem delu.

Predsednik krajevne skupnosti
Godič Tone Podjed je v svojem
govoru orisal dogodke iz NOB
na našem področju in delo kra-
jevne skupnosti v zadnjem ob-
dobju:

»Sodelovanje med krajani na
našem območju v času NOB se
nadaljuje tuđi v vseh povojnih
letih. V mislih imam predvsem
krajevno skupnost Kamniška Bi-
strica, s katero skupaj slavimo
današnji praznik. Mislim, da so

Igre brez meja
Stara navada, železna srajca.
Res je tako, ljudje se radi

oklepamo stvari, ki smo jih vaje-
ni in jih pričakujemo v določe-
nem trenutku. Zato bomo tuđi
letos, da se ohrani stara navada,
v Tunjicah zopet pripravili
IGRE BREZ MEJA z veliko
vrtno veselico. Prireditev bo v
nedeUo, 25. avgusta ob 14.30
pri gostUni »Za Tunco«.

Prvic: Vse OO ZSMS, klube,
društva ali DO vabimo, da nam
do 1. avgusta prijavijo ekipo, ki
naj bi jih zastopala na naših jubi-
lcjnih 5. igrah. Ekipa naj šteje 6
članov - dve dekleti, trije fantje
in ena rezerva. Štartnina v visini
2.000 din se plača na žrebanju,'
ki bo 1. avgusta ob 20. uri v
mladinski sobi. Vsak tekmovalec
bo dobil spominsko značko, pr-
ve tri ekipe pokale, ostali pa le-
pe nagrade. Pokrovitelj letošnjih

iger je Donit, TOZD TRI VAL
iz Kamnika.

Drugic: Za vse, ki ne boste
tekmovali, smo pripravili nasled-
nje tekmovanje. Vabimo vas, da
nam do S. julija pošljete svoje
predloge za posamezne igre.
Lahko so to najrazličnejše igre z
vodo, žogami... Napišite in na-
rišite nam igro, navedite rekvizi-
te, pripišite svoj naslov in pošlji-
te. Mi bomo izbrali najboljše, ki
bodo na igrah nagrajeni.

Konec: Res, za vsakogar ne-
kaj, nekaj za vse. Svoje prijave
in predloge nam pošljite na na-
slov OO ZSMS Tunjice, Košiše
14, Kamnik. Vse, ki se želite
sprostiti, nasmejati ali naplesati
ob zvokih ansambla bratov Po-
Ijanšek, vabimo, da si že sedaj
rezervirate nedeljo, 25. avgusta
1985 za obisk naše prireditve.

Lepovabljeni! D R A G I C A

Komunalno podjetje Kamnik
objavlja

opravljanje montažnih del na vodovodnih
apravah
Potrebno znanje in delovne izkušnje:
- poklicna šola vodovodno-instalaterske smeri
- 6 mesecev delovnih izkušenj
Prošnje z dokazili pošljite na naslov: Komunalno podjetje
Kamnik, Cankarjeva 11.

dancs odnosi zelo dobri, saj po-
leg skupnega dela na področju
komunalnih objcktov (ceste, vo-
dovod, pokopališče) sodelujemo
tuđi v družbeno političnih orga-
nizacija (ZK, ZSMS, ZB).
Uspešno sodelujemo na področ-
ju vzgoje in izobraževanja, teles-
ne kulture in kulture ter v gasil-
skem in lovskem društvu. Z
ustanovitvijo športnega društva
Jurij Libnik je zaživelo športno
življenje med mladimi, novou-
stanovljeno kulturno društvo pa
bo, upam, poživilo kulturno mr-
tvilo predvsem v naši krajevni
skupnosti. S ponosom lahko tr-
dim, da je bilo v letih, ko krajani
plačujemo samoprispevek, zelo
veliko narejenega, predvsem na
področju komunalnih objektov.
Že vrsto let imamo asfaltirano
cesto Kamnik-Stahovica, odsek
ceste Podjelše-Brezje pa smo
asfaltirali v sodelovanju s krajev-
no skupnostjo Mekinje.

Skupaj s krajevno skupnostjo
Kamniška Bistrica smo napeljali
vodovod do Godiča, nato pa še
v naselja Kršič, Vodice in Brezje
tako, da imajo vsa naselja zdra-
vo pitno vodo.

Že vrsto let je urejena javna
razsvetljava.

Lani smo dobili tuđi prvih 12
telefonskih priključkov in pri
tem uredili glavni vod do Brezij.
Ker ni bilo dovolj telefonskih
priključkov, smo postavili javno
telefonsko govorilnico.

Največje delo, ki smo ga opra-
vili v zadnjem obdobju, je grad-
nja prpstorov za politično, kul-
turno in družbeno življenje kra-
jevne skupnosti. Dela smo se lo-
tili pred dvemi leti in star hlev,
ki ga je načel zob časa, predelali
v lep objekt, ki bo služil krajevni
skupnosti. Dela smo se lotili v
sodelovanju s Trgovskim podjet-
jem »Kočna« iz Kamnika, ki je
bilo zelo uspešno, v obojestran-
sko korist in napredek. S tem
objektom je sadna drevesnica, ki
deluje v okviru »Kočne«, prido-
bila 150 m2 skladišča za jabolka
in 25 m2 za garderobo. Pri uredi-
tvi okolice in fasade smo si stro-
ške delili. Delo je potekalo zelo
hitro, saj so krajani opravili pre-
ko 4.500 ur prostovoljnega dela,

•nekateri posamezniki tuđi po
več sto ur.

Krajani so prispcvali 40 m1

različnega lesa, opravili precej
prevožov ali kako drugače po-
magali. Pri delu so nam poleg
»Kočne« pomagale še naslednje
delovne organizacije: SGP Gra-
ditelj, Gozdno gospodarstvo.
Komunalno podjetje in Rudnik
kaolina. TOZD Kalcit. Kljub
vsemu naštetemu znašajo stroški
gradnje in opreme za krajevno
skupnost Godič 252 starih mili-
jonov, ki so zagotovljeni v glav-
nem iz samoprispevka. Menim,
da v sedanjem času, ko stroški
gradenj skokovito naraščajo, to
ni pretirana vsota, saj smo ves
čas varčevali. V imenu krajevne
skupnosti se zahvaljujem vsem,
ki ste sodelovali, posebno še Tr-
govskemu podjetju Kočna.«

Program so nadaljevali učenci
OŠ Kamniškega bataljona. Po-
deljena so bila priznanja OF in
priznanja za delo pri izgradnji
kulturnega doma v Godiču.

Slavnostni del so zaključili
pevci in kamniška godba.

Pred družabnim srečanjem, ki
ga je povezoval ansambel Zagor-
jani iz Zagorja, smo si ogledali
lepo urejene nove prostore kra-
jevne skupnosti Godič.

V okviru praznovanja krajev-
nih skupnosti Godič in Kamni-
ška Bistrica pa sodi tradicionali
spominski pohod po partizan-
skih obeležjih v Zakalu, Slevem
in Okroglem. Zaradi slabega
vremena je bil program delno
okrnjen. Obiskali smo samo Sle-
vo in Okroglo.

Slavnostna govornika pri spo-
minskih obeležjih sta bila Franc
Svetelj in Brane Hafner.

Kulturni del programa pa so
izpolnili recitatorji iz OŠ Kamni-
škega bataljona in pevski zbor iz
Godiča.

Naj za zaključek pozovem vse
krajane omenjenih krajevnih
skupnosti, da bi še naprej tako
plodno sodelovali in v naslednjih
letih dosegali podobne delovne
uspehe, saj si bomo s tem ustva-
rili boljše pogoje za nadaljnje
delo in s tem krepili dobre med-
sosedske odnose.

FRANC SPRUK

Udeleženci spominskega pohoda ob krajevnem prazniku KS
Kamniška Bistrica, 9. junija, na Slevem ob spomeniku padlim
borcem Zidanškove brigade.

Praznik krajevnih
skupnosti
Kamniška Bistrica
in Godič

Kamniška Bistrica, ena od največjih KS v naši občini in KS
Godič, sta tuđi letos skupaj organizirali praznovanje krajevnega
praznika. Ne povezuje jih le mejastvo, temveč predvsem
skupna življenjska vprašanja, od solstva, protipožarne varnosti,
vodovoda, pošte do trgovine itd.

Letošnje praznovanje je imelo še posebej svečan prizvok, saj
so krajani poleg praznovanja stoletnice sole Kamniškega bata-
ljona in precejšnjih delovnih uspehov v zadnjem letu, posvetili
svoj praznik tuđi 40-letnici zmage nad fašizmom.

Praznovanje je trajalo tri dni. Že v petek, 7. 6. 1985, je bila
proslava v počastitev 100-letnice sole. Poleg kulturno zabavnega
programa so bila podeljena tuđi priznanja zaslužnim delavcem
Sole. V soboto so se krajani obeh krajevnih skupnosti, kljub
slabemu vremenu, v velikem številu udeležili otvoritve novega
družbenega doma KS Godič, kateri bo v prihodnje nudil svoje
zavetje krajanom Godiča. Poleg kulturnega in zabavnega pro-
grama so bila podeljena priznanja najzaslužnejšim krajanom
Godiča za izgradnjo doma (vloženega je bilo ogromno prosto-
voljnega dela). Predsednik KK SZDL Kamniška Bistrica pa je
podelil bronaste znake OF krajanom Kamniška Bistrica, katere
so prejeli: Franc Vettorazzi, Majda Šteblaj, Anton Perne, Janez
Sedušak in Jože Spruk.

Praznik krajevnih skupnosti se je zaključi! v nedeljo, 9. 6.
1985, s pohodom, ki ga je organizirala krajevna organizacija
zveze borcev. Slabo vreme ni zadržalo več kot 200 pohodnikov.
ki so posvetili pohod padlim borcem v vaši Slevo in Okroglem,
ter 40-letnici zmage nad fašizmom. Pred spomenikoma so pri-
pravili krajši program učenci OŠ Kamniškega bataljona in na
novo ustanovljena pevska skupina iz Godiča, tov. Franc Svetelj
in Brane Hafner pa sta udeležencem pohoda spregovorila o
NOB ter povojni izgradnji in nalogah, ki so pred nami.

Ob koncu trase pohoda je pohodnike poleg klobase in čaja
pričakalo lepo sončno vremc. g# u.

11. junij -praznik KS Komenda
KS Komenda si Je U . junij

izbrala za svoj krajevni praznik
zaradi tragičnih dogodkov izpred
41. let pri bolnisnid dr. Tineta
Zajca na Komendski Dobravi.

Sluge okupatorja, ki so izdali
partizansko bolnišnico na Ko-
mendski Dobravi, so krivi za po-
kol vseh ranjenih partizanov in
osebja, ki so se v tistem jutru
(?), 11. junija, nahajali v še ne
dolgo delujoči bolnišnici. Gozd,
ki je sedaj redkejši, je bil v ti-
stem času, po pripovedovanju
aktivistov, ki so delovali na tem
območju, gosto poraščen, nepre-
hoden. Graditelji te bolniške po-
stojanke so lahko z upraviče-
nostjo pričakovali, da bo to oko-
Ije varovalo vse, ki bi tu celili
rane, dobijene v borbi z okupa-
torjem.

Majska krvodajalska
akcija

V občini so zelo dobri in vest-
ni krvodajalci. Vsako leto sode-
luje v tej humani in človekoljub-
ni akciji do 1.600 občanov. To
Je precej nad republičkim pov-
prečjem. Mnogi dajejo kri redno
vsako leto, nekateri že 20, 30 in
večkrat, nekteri mlajsi pa prvi-
krat - za začetek.

Letošnja akcija je tekla od 6.
do 10. maja. Odvzem je bil v
Ljubljani na zavodu za transfuzi-
jo krvi. Vse priprave in akcijo je
dobro organizirala občinska or-
ganizacija RK Kamnik. Pri tem
delu so sodelovali številni aktivi-
sti RK in dijaki šolskega centra
Rudolfa Maistra, ki so svoje de-
lo vestno opravili.

V tej krvodajalski akciji, pa
tuđi v predhodni, ki je bila 12.

marca, je prišlo na odvzem krvi
kar 1087 ljudi, odklonjenih je bi-
lo 40, kri je darovalo 1047 krvo-
dajalcev, kar je približno enako
kot v prejšnjem letu. Zanimivo
je, da je bilo odklonjenih relativ-
no malo. V preteklih letih se je
število odklonjenih gibalo do 10,
letos pa le slabih 5 odstotkov.

ObČina Kamnik ima določena
še dva dopolnilna dneva za odv-
zem krvi in sicer 22. avgust in
24. december, s cimer bodo do-
segli, tako so prepričani na ob-
činski organizaciji RK, načrtova-
no število krvodajalcev tuđi v
1985. letu.

Problemi krvodajalskih akcij
se izražajo v nekaterih sredinah
v manjšem številu prijavljenih,
zlasti tam kjer nimajo oranizira-

nih aktivov RK. Zbiranje krvi je
in ostane pomembna človeska
vrlina in dolžnost slehernega ob-
čana, zato naj bi vsi odgovorni
krepili to človekoljubno zavest.
Začasna odsotnost z dela, rednih
in sploh krvodajalcev, ki so pra-
viloma tuđi dobri delavci, ni in
ne more biti v opreki s stabiliza-
cijskimi prizadevanji.

Občinska organizacija Rdeče-
ga križa v Kamniku se iskreno
zahvaljuje krvodajalcem in akti-
vistom RK ter jih vabi, da z ena-
ko vnemo in prizadevanjem na-
daljujejo svoje človeško poslan-
stvo, zbrati čim več krvi za člo-
veka in njegovo zdravje. To pa
je prijeten občutek vsakega kr-
vodajalca.

STANE SIMSIČ

Peto leto, odkar KS Komenda
praznuje na ta dan svoj krajeni
praznik, je prineslo že določene
izkušnje, ki jih upoštevamo (pa
tuđi ne), pri pripravi prireditev.
Zaradi obsežnega in aktivnega
dela naših športnih društev in
klubov se pripravi toliko šport-
nih in drugih prireditev, da se ne
morejo zvrstiti samo v juniju,
ampak tuđi v juliju.

Tako smo tuđi letos že bili pri-
ča prireditvam LD Komenda na
meddružinskem tekmovanju na
glinaste golobe, srečanje starost-
nikov v klubu upokojencev Ko-
menda, kadetski nogometni tur-
nir za pokal KS, otvoritev pr-
venstva domžalsko-kamniške li-
ge — pionirji, tekmovanje strel-
skih družin občine Kamnik za
pokal KS, republiško prvenstvo
v preskakovanju zaprek (II. ko-
lo), prvenstvo v tenisu za člane
na teniškem igrišču v Komendi,
povorka narodnih noš ob 30-let-
nici KK Komenda, kasaške dir-
ke, IV. tek krožne dirke za pr-
venstvo Slovenije; 21. junija pa
bo nagradni klubski šahovski br-
zoturnir za prehodni pokal KS,
21. in 22. 6. bo revija košarke
pionirjev, mladincev in članov s
košarkarskim maratonom Men-
geš - Komenda na igrišču v
Mengšu, 22. 6. pionirski nogo-
metni turnir za pokal KS, otovi-
ritev novo urejenih mladinskih
prostorov v stari telovadnici v
Domu, članski nogometni turnir
za pokal KS (ostale prireditve
preberite v programu prire-
ditev).

Otvoritev vsem prireditvam
pa je bila slavnostna seja KS Ko-
menda, ki je bila v torek, 11.
junija v Kulturni dvorani. Člani
skupščine KS, predsedstva
DPO, vodstva klubov in dru-
štev, člani vaških odborov
SZDL, predstavniki DPO in
vodstev SOB Kamnik ter krajani
Komende, ki so bili navzoči na

slavnostni seji, so iz poročil
predsednika KK SZDL in pred-
sednika KS Komenda zvedeli
predvsem dvoje: - napori za na-
daljnji razvoj kraja nišo prinesli
pričakovanih rezuitatov, čeravno
se na določenih področjih kažejo
osnove in možnosti za realizacijo
zastavljenih ciljev.

»Kar je bilo narejenega ni sa-
mo plod denarja, ampak predv-
sem na tisoče prostovoljnih de-
lovnih ur krajanov Komende«,
je v svojem govuru dejal tov. Jo-
že Kern.

V zvezi s prisotno problemati-
ko v naši KS pa je predsednik z
nekaj oštrine pozval vse krajane
k strpnosti in slogi, saj le v tem
vidi možnosti, da bo kraj še na-
prej uži val ugled, ki ga ima, s
tem pa tuđi napredek ne srne iz-
ostati.

V nadaljevanju slavnostne seje
so bila šestim krajanom KS po-
deljena priznanja OF slovenske-
ga naroda KK SZDL Komenda.
Za prispevek pri delu in razvoju
KS, za delo na družbeno-politič-
nem in društvenem področju,
krepitvi samoupravljanja in dele-

gatskega sistema so priznanja
prejeli: Franc Drolc, Francka
Grudnik, Jožica Globočnik, Cil-
ka Kern, Jože Kern in Anton
Perne. Za pet let aktivnega de-
lovanja na področju kulture pa
Pevsko društvo JANEZ ČE-
BULJ iz Komende.

V kulturnem programu, so na-
stopali učenci OŠ Komenda-Mo-
ste s kitarističnim recitalom, igri-
co na temo ekologije, pevsko
društvo z venčkom narodnih in
umetnih pesmi. OO ZSMS Ko-
menda pa je z enodejanko
»Obisk«, ki govori o odnosih
med sosedi, zaključila prijeten
večer v Kulturni dvorani Ko-
menda.

Na kraju še enkrat čestitam
vsem krajanom KS Komenda k
našemu prazniku, 11. juniju, z
željo, da bi še nadalje znali živeti
in delati s krajem, kjer živimo.

Za plačilo naporov organiza-
torjem prireditev ob našem praz-
niku pa vas pozivam k čimvečji
udeležbi na prireditevah, ki še
sledijo.

Predsednik SZDL:
IGOR JENKO

Petek, 28. 6. 1985 ob 20. uri: Prijateljski šahovski dvoboj
Komenda-Mengeš na dvanajstih deskah v Komendi

Sobota, nedelja, 13. in 14. 7. 1985 ob 8. uri: Odprto prven-
stvo v tenisu za pokal KS

14. 7. 1985 ob 14. uri: Povorjca in prikaz starih kmečkih
navad in opravil v sodelovanju za aktivom mladih zadružni-
kov, kasaške dirke, veselica

Od 14. do 31. julija 1985 od 9. do 17. ure: Razstava linore-
zov in lončarskih izdelkov v prostorih DU Komenda.

14., 21. in 28. julija 1985 od 11. do 15. ure: Ogled knjižnice
Petra Pavla Glavarja.

Petek, 19. 7. 1985 ob 20. uri: Odprti nagradni šahovski
brzoturmr v prostorih ŠD Komenda za prehodni pokal KS
Komenda v počastitev občinskega praznika in 40-letnice osvo-
boditve

Sobota, 20. 7. 1985 ob 10. uri: Srečanje upokojencev iz
Domžal, Kamnika, Motnika in Komende v prostorih DU
Komenda.
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Većina mladih se odloča
za redni studij

Zaključek osnovne sole
Petek, 14. junij, je bil za 120 učencev OŠ Toma Brtfca, ki so končali osnovnošolsko obveznost,

slovesen dan. Ob 18. uri so se praznično oblieni zbrati s svojimi profesorji in pređstavniki sedmih
razredov na zaključni slovesnosti. Najprej je zbrane pozdravila in poudarila pomen srečanja
predsednica mladinske organizacije OŠ Toma Brejca osmošolka Nina Irt, nato pa prepustila besedo
ravnatelju sole Vuku Cmiljanieu. Po kratkem nagovoru so slavljena svojim profesorjem zapeli
priložnostno himno v slovo. Nato so zaplesale učenke, nakar so se pomerili učenci sedmih razredov
v raznih smešnih igrah. Zmagovalnemu razredu je Nina Irt slovesno predala ključ. (\. M.)

Shod mladih
Kamničanov

Mladi Kamničani se vsako ie-
to dobimo na shodu, ki je postal
že tradicionalen. To je priredi-
tev, na kateri pregledamo, kaj
smo naredili v času med dvema
shodoma. Kot že vsako leto, so
tuđi letos najboljši posamezniki
in osnovne organizacije dobili
priznanja za svoje delo. Plaketo
občinske konference ZSMS so
prejeli naslednje osnovne orga-
nizacije in društva: osnovna šola
Komenda - Moste, Graditelj,
Aktiv mladih zadružnikov,
MKD Pedenjmožic, Srebrni
znak pa so si zaslužili naslednji
posamezniki: Rajko Jeglič, Sta-
ne Štebe, Stane Moćnik, Ivan

Spruk, Jana Lajmiš in Božidar
Spruk.

Tuđi najuspešnejši športniki
so si pridobili nagrade za šport-
ne dosežke. Letos so bili naju-
spešnejši v tekmovanjih za pokal
OK ZSMS Kamnik, športnice in
športniki osnovne organizacije
ZSMS Tuhinj, ki so osvojili tako
prvo mesto v moški in ženski
konkurenci, kot tuđi največjo lo-
voriko, prehodni pokal OK
ZSMS Kamnik. Zmagovite mla-
dince je treba še posebej pohva-
liti, saj nišo izpustili prav nobe-
nega tekmovanja, tako tuđi
uspeh ni izostal.

Za dobro razpoloženje na sho-
du kamniške mladine se poskr-
beli ansambel Argument, break
dancerji in plesna skupina Toma
Brejca.

Komisija za delovna
razmerja Osnovne sole
Toma Brejca Kamnik,
Kidričeva 17

.objavlja prosta dela in
naloge hišnika sole
za nedoločen čas s polnim
delovnim časom.

Pogoji: KV delavec
vodovodnih in strojnih
instalacij, poskusno delo 3
mesece.

Nastop dela 15. 8. 1985.
Stanovanj ni.
Prijave sprejemamo 8 dni
po objavi.

. V letu 1980 smo sprejeli do-
govor o oblikovanju štipcndijske
politike, ki se uresničuje preko
sporazumov. Z njimi sta bili do-
ločnejc opredeljeni kadrovska in
socialna sestavina stipendiranja.
Kmalu se je izkazalo, da je za
dobro stipendijsko politiko po-
trebno sporazum dograjevati. V
letu 1983 so se podpisniki druž-
benega dogovora o stipendiranju
dogovorili za regresiranje pre-
hrane učencev in studentov iz
združenih sredstev ter možnosti
stipendiranja za podiplomski
studij.

Izvršilni odbor skupščine dele-
gatov udeležencev samouprav-
nega sporazuma o stipendiranju
pa je marca letos dal v javno
razpravo, ki traja do konca juli-
ja, še nekatere spremembe in
dopolnitve.

Osnutek sprememb vsebuje
pripombe vseh slovenskih regij
in ni usklajen. Osnutek spre-
memb ter dopolnitev nakazuje
razrešitev stipendiranja za podi-
plomski studij, dvig cenzusa za
pridobitev kadrovske stipendije,
odvisnost visine kadrovske sti-
pendije od kraja bivanja v času
šolanja, dvig cenzusa za pridobi-
tev stipendije iz združenih sred-
stev, enoten prispevek staršev
pri izračunu, tekočo valorizacijo
štipendij iz združenih sredstev
ob porastu življenjskih stroškov.
Na posvetu predsednikov odbo-
rov za stipendiranje ljubljanske

Varnost v cestnem prometu
Na območju občine je bilo lani

obravnavanih 84 prometnih nez-
god(leta 1983 107.) Poleg zmanj-
šanja prometnih nezgod iz leta v
leto nasploh beležimo tuđi
zmanjšanje prometnih nezgod z
najhujšimi posledicami; lani je
bilo šest prometnih nezgod, v ka-
terih je sedem oseb izgubilo živ-
ljenje (leto prej 8); 31 prometnih
nezgod je bilo s hudimi telesnimi
poškodbami (1983 33) in 50 pro-
metnih nezgod z lahkimi telesni-
mi poškodbami z vecjo material-
no škodo (1983 65).

Ugotovljeno je, da se promet-
ne nezgode dogajajo največ od
13. do 22. ure in sicer 61 (1983
66) od 6. do 13. ure - 13 nezgod

(1983 25) in od 22. do 6. ure 10
nezgod (1983 16).

Od skupnega števila promet-
nih nezgod je bilo 31 udeležencev
vinjenih (1983 35). Število pro-
metnih nezgod, v katerih so bili
udeleženi vinjeni, se je povećalo.
Najpogostejši vzrok prometnih
nezgod pa je še vedno neprimer-
na hitrost - 45 prometnih nez-
god (1983 41), izsiljevanje pred-
nosti 12 in drugi vzroki 28. Zara-
di neprimerne hitrosti so se štiri
prometne nesreće končale s
smrtjo (1983 5) in 2 prometni
nezgodi zaradi neupoštevanja
prometne signalizacije - izsilje-
vanje prednosti.

Prometne nezgode z materialno škodo do 20.000
din brez telesnlh poškodb

V letu 1984 je bilo poleg omenjenih prometnih nezgod z večjo
materialno škodo in telesnimi poškodbami obravnavanih 186 prime-
rov prometnih nezgod z manjšo materialno škodo brez telesnih
poškodb (1983 179). Vzroki so bili predvsem neprimerna hitrost,
izsiljevanje prednosti, vinjenost in nepazljivost. Od obravnavanih
prometnih nezgod z manjšo materialno škodo je bilo 42 voznikov
vinjenih (1983 70).

Skupna materialna škoda

POSLEDICE PROMETNIH NEZGOD

SMRTNE HUDE LAHKE
1983 1984 1983 1984 1983 1984

pešci
kolesarji
potniki
vozniki
kolo z mot.
traktoristi

4
0
0
4

—
—

3
1
1
2

—
—

7
3
7

13
-
—

11
3
1

12
2
1

8
7

25
25
-
—

5
2

12
30

2
—

- prometne nezgode na zapisnik
- prometne nezgode z manjšo mat.
škodo
Skupaj:

Manjše prometne nezgode s pobegi

- skupno število PN s pobegi
- raziskanih
- neraziskanih

1983
4,831.100

1,695.900
6,527.000

1982

68
27
41

1984
4,458.500 din

4,310.000 din
8,769.000 din

1983

68
22
46

1984

53
24
29

SKUPAJ:

Udeleženci prometnih nezgod

8 7 30 30 65

1983

51

1984

- pešci 23 18
- kolesarji 15 22
- mot. kolesa in kol. z motorjem 8 20
- osebni avtomobili 71 63
- tovorna vozila 16 11
- avtobusi 4 2
- traktoristi 1 3
- vprežna vozila 0 0
- vlak 5 1

Kraji najpogostejših prometnih nezgod
- Kamnik-Motnik-Ločica 32 10
- lokalne ceste 21 17
- Kamnik-Duplica-Šmarca 26 8
- Vodice-Moste-Kamnik - 12
- Stahovica-Gornji grad . 22 12
- Mengeš-Brnik-Moste 5 1
- Kamnik-Mengeš-Domžale - 10
- Kamniška obvoznica - 4
- mestne ulice 9 10
- druge prometne površine 2 0
Skupaj: 107 84

Lani je postaja milice obravnavala 4 prometne nezgode s pobegi
(1983 3), od katerih so bile tri s telesnimi poškodbami in ena z večjo
materialno škodo. Raziskali so eno s telesnimi poškodbami in eno z
večjo materialno škodo, dve prometni nezgodi s pobegom, eno z
lahko in eno s hudo telesno poškodbo. V prvem primeru nerazi-
skane nezgode je neznani voznik osebnega avtomobila v Žmarci
zadel pešakinjo, v drugom primeru pa je neznani kolesar podrl
pešakinjo na Titovem trgu v Kamniku in odpeljal naprej.

Prometne nezgode brez teles-
nih poškodb in z manjšo materi-
alno škodo s pobegi so se pripeti-
le predvsem na parkirnih prosto-
rih, kjer povzročitelji oškodovan-
cem nišo pustili svojih podat kov,
vsled česar je bilo v ten primerih
težje ugotoviti kršitelje. Se vedno
se redko dogodi, da bi občani -
oćividci o pobeglem vozniku ob-
vešćali PM.

Udeleiba otrok v
prometnih nezgodan

Otroci so bili v prometnih
nezgodan z lažjo telesno poškod-
bo udeleženi 1-krat kot pešec, 1-
krat kot kolesar in 1-krat kot
voznik motornega kolesa. Pro-
metna nezgoda s smrtnim izidom
je bila lani v Šmartnem v Tuhi-
nju, kjer je voznik dostavnega
vozila zapeljal s ceste in na dvo-
rišću zadel dva otroka - pešca,
od katerih je eden za posledica-
mi umri, drugi pa je zadobil laž-
jo telesno poškodbo.

V letu 1984 je bilo znatno več
ukrepov zoper kršitelje CPP, re-
zultat je znatno zmanjšanje pro-
metnih nezgod, predvsem s huj-
šimi posledicami. Lani je bilo or-
ganiziranih tuđi več varnostnih
akcij in radarskih kontrol ter
kombiniranih patrol z delavci
PPM Ljubljana-okolica.

Iz poročila prometne milice
Ljubljana-okolica je razvidno da
so lani na območju Kamnika
obravnavali in podali skupno 74
predlogov sodniku za prekrške
(1983 110), od tega 37 voznikov,
ki so vozili vinjeni,. 33 ostalih

predlogov zoper kršitelje CPP in
4 predloge zoper voznike, ki so
vozili v času prepovedi vožnje
motornih vozil. Poleg predlogov
je bil 124 voznikov denarno kaz-
novanih, poslan 1 plačilni nalog
in 362 opozorjenih kršiteljev
CPP.

Postaja milice ocenjuje, da je-
bilo lani sodelovanje z vsemi od-
govornimi institucijami v občini
Kamnik dobro in bodo s prist-
nim sodelovanjem nadaljevali,
zlasti pri kontroli kolesarjev,
pešcev in voznikov koles z mo-
torji, ki so največkrat povzroći-
telji ali udeleženci v prometnih
nezgodah na območju občine
Kamnik.

Okrepili so nadzor predvsem
na tistih cestnih relacijah, kjer so
najpogostejše prometne nezgode
in kršitve cestno prometnih
predpisov. Še nadalje bodo

W O vključeni v razgovore in
posvetovanja glede prometne
varnosti z občinskim svetom za
preventivo in vzgojo v cestnem
prometu, odgovomimi v DO in
KS in drugimi nosilci SLO in
DS.

Večji poudarek ima varnost v
cestnem prometu šolskih in
predšolskih otrok in vsestranska
pomoć mentorjem prometne
vzgoje v osnovnih šolah in
vrtcih.

Za boljšo varnost v cestnem
prometu bo PM še bolj tesno so-
delovala z delavci PPM Ljublja-
na-okolica, predvsem pri radar-
skih kontrolah, ki bi jih bilo tre-
ba povećati.

regije so se oblikovale naslednje
temeljne dileme:

- ali bo imela štipendijska
politika pretežno kadrovsko ali
pretežno socialno obeležje;

- ali enak sporazum za vse
občine ali samo v temeljili z do-
pustit vijo občinske specifike.

Strokovna služba za stipendi-
ranje je glede na predlagane
spremembe pripravila vzorčne
izračune, ki kažejo, da bi se po-
prečna visina stipendije iz zdru-
ženih sredstev za učence in stu-
dente, ki se šolajo v kraju biva-
nja, zvišala za 60%, za vozače
25%, za stipendiste, ki bivajo v
dijaških domovih za 11%. Zara-
di spremenjenega cenzusa bi se
;zvišalo število upravičencev za
15%.

V naši občini je 90% štipendi-
stov vozačev. Ob upoštevanju
vseh podatkov strokovna služba
ocenjuje, da bi se poraba meseč-
nih sredstev za izplačilo štipendij
iz združenih sredstev povišala za
okrog 35%.

Zbiranje sredstev v občini po
0,5% od BOD nam trenutno za-
gotavlja mesečni priliv za 45%
več od mesečnih potreb. Tako
{sredstva ostajajo na žiro računu
neporabljena oziroma se preliva-
jo v republiško solidarnost. Od-
bor za stipendiranje pri skupšči-
ni skupnosti za zaposlovanje ob-
čine Kamnik je ocenil osnutek
sprememb. Dokončna stališča
bo zavzel ob koncu javne raz-
prave.

Tuđi predsedstvo OS ZSS je
obravnavalo osnutek in sprejelo
naslednja stališča:

— strinjamo se z razširitvijo
ciljev stipendiranja na podiplom-
ski studij,

— podpiramo subvencionira-
nje prehrane; potrebno pa jo je
urediti za učence in studente
enakopravno, ter jim najprej
omogočiti možnost prehranjeva-
nja v vzgojno izobraževalni usta-
novi,

- pozitivno ocenjujemo zvi-
šan pridobitveni cenzus (eventu-
alna možnost do 10%) pri ka-
drovskih štipendijah in štipendi-
jah iz združenih sredstev,

- strinjamo se s predlagano
tekočo valorizacijo štipendij (na
podlagi porasta dohodkov in živ-
ljenjskih stroškov),

— predlagana diferenciacija
kadrovskih štipendij ni sprejem-
ljiva; visina štipendij za učence,
ki se šolajo v blizini kraja biva-
nja, naj se ne niža, temveč naj se
ostalim doda povračilo za pre-
vozne stroške oziroma za biva-
nje v internatu,

- dodatek za deficitarnost pri
kadrovskih štipendijah naj bo še
vedno izražen z dodatnimi toč-
kami, ne pa z možnostjo dosega-

nja minimalnoga osebnega do-
hodka,

- prispevek staršev pri pode-
ljevanju štipendij iz združenih
sredstev naj bo enoten, saj se
kraj šolanja že upošteva z dodat-
kom k osnovni stipendiji,

- podpiramo možnost izpla-
čila stipendije iz združenih sred-
stev na 2% in prevoznih stro-
škov na 2%, saj so zneski takega
izplačila stipendistu že v pomoč,

- glede samoupravne organi-
ziranosti se strinjamo s predlo-
gom, da se skupni organi na rav-
ni republike organizirajo analog-
no samoupravnim organom v
občinah,

- uveljavitev teh sprememb
naj bi veljala za vse aktivne sti-
pendiste in ne samo za nove
kandidate.

V razpravo naj se poleg sindi-
kalnih organizacij, mladine,
SZDL, ZKS, aktivno vključijo
vsi tišti, ki jim stipendiranje po-
meni nacrtno izobraževanje mla-
dine.

SILVA VAVPETIČ

Kamniški
mladinci, pozor

Konćno je nastopil veliki
dan, ko tuđi Kamničani lah-
ko koristijo usluge Student-
skega servisa. »Zato navali
narod na studentski servis«.
Dobrodošli so tuđi že stari
koristniki uslug Ijubljanskega
servisa, ker je kamniški le
njegova ekspozitura. Servis
bo zaenkrat deloval v prosto-
rih OK ZSMS Kamnik, dru-
go nadstropje soba 32. Čez
dobri stirinajst dni pa se bo
preselit na Gregoriičevo uli-
co 2, v prvem nadstropju
nad Zavarovalnico Triglav.
Delovni cas je od 9,30 do
13,30, v gredo pa do 17. ure.

D. G.

FRIZERSKI SALON
»ERNA«
Duplica, Ljubljanska 21
Cenjene stranke
obveftčamo, da imamo od
1. junlja do 1. oktobra
•premenjen delovni čas:
od ponedeljka do petka je
salon odprt od 7. do 20.
ure, v soboto od 6.-12.
ure.
Naroćll nll
Obenem vas obveičamo,
da pri nas dela Marjana iz
bivšega salona Olge
Sltar.
Prlporočamo se za oblsk.

Delavskl svet

Ideje Kamnik, Ljubljanska cesta 6
objavlja za nedoločen čas prosta dela in naloge:
snaillke
NK delavke (ženska)
Pogoj: dokončana osnovna šola, preizkusna doba 1
mesec
Plsne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kan-
didatke pošljejo v 8 dneh po objavi na tajništvo Ideje
Kamnik, Ljubljanska cesta 6.
Kandidatke borno o izbiri obvestili v 15 dneh po sklepu
delavskega sveta.

Osnovna šola 27. jullj Kamnik

Komisija za delovna razmerja razpisuje prosta dela in
naloge

perlca-šlvllja, člstilka
Pogoji: tečaj iz šivanja in hlgienskega minimuma.

Delo se sklene za nedoločen čas, s polnim delovnim
časom.
Nastop službe 15. 8. 1985.
Rok prijave je 15 dni.

5



KAMNIŠKI OBČAN / 24. JUNIJA 1985

Občni zbor računovodsko-
finančnih delavcev

Piše Ferdo Cvetko

Društvo računovodskofinanč-
nih delavcev obeh občin je v pe-
tek, 18. maja, ocenjevalo rezul-
tate svojega dela v pretečenem
enoletnem obdobju. Značilnost
tega društva je v njegovi nepre-
kinjeni aktivnosti in v sestavi
članstva. Od skupnega števila
899 je kar 846 članic in le 53
članov. Iz domžalske obćine je
488, iz'kamniške pa 411 članov
in članic.

V polni kino dvorani na Du-
plici, po pravilu je udeležba vsa-
ko leto zelo velika, so vsi prisot-
ni člani in gostje z zanimanjem
spremljali 15. redni občni zbor,
ki je uvrstil v svoj program po-
membne naloge in vprašanja.

Pomembnost računovodsko fi-
nančnih delavcev je izrazita. Od
pravilnega in pravočasnega po-
sredovanja podatkov in konkret-
nih predlogov je v dobršni meri
odvisno kakovostno in pravočas-
no odločanje samoupravnih or-
ganov in strokovnih služb v de-
lovnih in drugih organizacijah
združenega dela. Po dokaj kon-
kretnem in jedrnatem poročilu
predsednika društva tov. Jegliča,
zaposlen je v Stolu, so bila izpo-
stavljena zlasti naslednja vpra-
šanja:

izobraževanje članov, ki je
nujno, da bi lahko sledili dina-
miki gospodarskega življenja in
prepogostim spremembam zako-
nodaje. V ta namen je društvo
pripravilo skupaj z ljubljanskim
društvom številne posvete, semi-
narje in druge strokovne razpra-
ve. S tem je društvo omogočilo
svojim članom, da so bili kos

zahtevnim nalogam, ki jih mora-
jo razreševati v neposredni prak-
si. Program dela na tem področ-
ju je bil v celoti izpolnjen;

naloge, ki jih finančno računo-
vodski delavci opravljajo, imajo
družbeni pomen in odgovornost
in temu primerno veljavo, zato
morajo odgovorni družbeni de-
javniki bolj upoštevati priporoči-
la in ocene, ki jih dajejo člani
društva. Vedno ni dovolj niti
pripravljenosti prisluhniti upra-
vičenim pripombam in predlo-
gom, kar kaže tuđi primer pred-
loga o zmanjšanju periodičnih
obračunov, ki ni naletel na za-
dostno razumevanje, ampak bo
proceduralni postopek verjetno
izmaličil bistvo zamisli predloga,
ki ga je dala republiška zveza
računovodsko finančnih delav-
cev Slovenije;

krepitev društvenega in dru-
žbenega življenja članstva, ki se
kaže v različnih oblikah. Tuđi to
področje je zelo pomembno, ker
omogoča izmenjavo različnih
mnenj, ki se pojavljajo med člani
in hkrati utrjuje društveno pri-
padnost. Sem spadajo strokovni
posveti, izleti in druge oblike
srečanja;

— vključevanje v društveno
življenje vseh tistih računovod-
sko finančnih delavcev, ki še ni-
šo zaradi različnih vzrokov našli
poti do društva, področje dela
pa je zelo obsežno in raznoliko.

Program dela za leto 1985 je
dovolj mobilizacijski in vključuje
vsa bistvena vprašanja, ki jih bo
društvo reševalo v tekočem letu.

Na občnem zboru so precej

Še enkrat: nikoli v
soboto

V Kamniškem občanu št. 7
(22. april) sem prebrala sestavek
potnice, ki se je peljala z avto-
busom na soboto v Lj ubijano in
sklenila sem, da nekaj napišem
njej v odgovor. Nekaj stvari, ki
jih je napisala je mogoče res,
toda većina ne.

Zanima me, draga tovarišica,
kako bi se vi počutili, če bi bili
doma v Komendi, v službi pa bi
bili v Domžalah. Bi bili tuđi te-
daj proti temu, da avtobus, ki
pelje na Komendo, pelje še v
Domžale!?

Tuđi s tem, da avtobusnih
voznih redov ni na postajah, se
ne strinjam. V Kamniku je do-
volj velik vozni red, pa tuđi po
drugih postajah so, še ćelo v Ko-
mendi. Če pa vam ta vozni red
ne ustreza, vam pa predlagam,
da greste v prometno pisarno In-
tegrala, kjer imamo gotovo še
kakšen vozni red in z veseljem
vam ga bodo prodali.

* To, da avtobusni sprevodniki
ne pozdravljajo, ni povsem res.
Menda ne bo, če je pred njim
nekaj deset ljudi, vsakega pose-
bej pozdravil, zdi se mi, da je

.dovolj če vse skupaj. Poskusite

vi neprestano drug za drugim
govoriti »dober dan, dober
dan...«

Zanima me tuđi, kaj ima spre-
vodnik pri visoki ceni vozovnice.
On je ravno tako kriv za to, kot
vi. Sedaj ko kasirajo, sedijo. Za-
kaj pa ne!? Poskusite vi 8 ur ne-
prestano hoditi gor in dol, včasih
v veliki »gužvi«.

Pravite, da so v avtobusih se-
deži raztrgani. Ja, kdo jih pa tr-
ga? Šoferji in sprevodniki prav
gotovo ne. Če se jim pozimi
pokvari grelna naprava v avto-
busu, jo je treba gotovo popravi-
ti, toda to nekaj časa traja. Je pa
že bolje, da nas v avtobusu malo
zebe, kot pa da avtobus sploh ne
pripelje - se vam ne zdi!

Upam, da sem vam napisala
dovolj v premislek, pa ne samo
vam, draga potnica, tuđi dru-
gim, ki so jim kamniški šoferji
naredili že prenekatero uslugo,
pa se jim ne zdi vredno, da bij
napisali kakšno pohvalo o njih.!
Sicer pa, mogoče so kdaj kaj na-
pisali lepega o njih, pa ni bilo
objavljeno, saj so ponavadi poh-
valne stvari malokdaj objav-
ljene. IRENA ŽOGAR

govorili o najavljenih spremem-
bah v zakonu o knjigovodstvu,
ki jih je obširno predstavila tov.
Kenda.

V razpravi je sodeloval pred-
stavnik republiške zveze, tov. Si-
košek, predsednik občinskega
sindikalnega sveta Kamnik, ki se
je občnega zbora udeležil kot
gost, je občni zbor pozdravil v
imenu skupščine in družbeno-
političnih organizacij občine
Kamnik.

Občni zbor je proslavit še
DAN RAČUNOVODSKO-FI-
NANČNIH DELAVCEV (1. fe-
bruar) s kratkim kulturnim pro-
gramom glasbene sole Kamnik
in os. sole Venclja Perka iz
Domžal.

Po uspešno zaključenem obč-
nem zboru so se prisotni še ne-
kaj časa zadržali na družabnem
srečanju.

STANE SIMŠIČ

SMRTI

ČADONIČ Marija, inv. upo
kojenka iz Zg. Stranj 65, star:
69 let; PIRŠ France, oz. upoko
jenec iz Podgorja št. 11, star li
let; RAKAR Ana, druž. upoko
jenka iz Šmarce 88/E, stara 8"
let; UJČIČ Andrej Matija
umetnostni zgodovinar iz Ljub-
ljane, star 54 let; SITAR Viktor
inv. upokojenec iz Kamnika, Pa-
lovška 22, star 57 let; ŽUPAN
Jožefa, upokojenka iz Ljubljane.
Nadgoriška 25, stara 84 let:
KNAFELJC Julija. os. upoko-
jenka iz Kamnika, Kettejeva 9.
stara 57 let; GROBOLŠEK Zor-
ka, osebna upokojenka iz Me-
kinj, Neveljska pot 26, stara 74
let;' RIHTARŠIČ Alojzija, os.
upokojenka iz Hotavelj 33, stara
74 let; LAMPIČ Ivana, druž.
upokojenka iz Kamnika, Žeb-
ljarska pot 13, stara 79 let; DO-
BOVŠEK Franc, ključavničar iz
Zg. Stranj 13, star 39 let; HACE
Janez, km. upokojenec iz Poto-
ka v Tuhinju št. 10, star 85 let;
VRTAČNIK Terezija, km. upo-
kojenka iz Srednje vaši 10, stara
81 let; KRIŽNIK Franc, inv.
upokojenec iz Motnika 28, star
53 let; KONŠEK Ivana, os. upo-
kojenka iz Motnika 43, stara 77
let

Izdelovanje ograj, vrat in
ostalih železnih konstruk-
cij. Balon Boris, Klanec
42, Komenda, telefon
841-337 (popoldne).

Prodam večjo količino opeke
— starega bobrovca. Vid-
mar Mara, Kamnik, Pre-
šernova 10.

KV orodjarja z dveletno
prakso takoj zaposlim.
OD po dogovoru. Krmav-
nar Srečo, Sadarjeva 3,
Komenda.

40-letnica osvoboditve „
koncentracijskih taborišč
Taborišče »Terezin« na
Čehoslovaškem

Sprva je bila to gestapovska
utrdba. Od leta 1939 je bilo sem
pripeljanih okoli 6 tisoč čeških
antifašistov. Pozneje je nastalo
zbirno taborišče - getto za Žide,
večji del iz Prage in drugih mest
Češke.

V taborišče je v času
1941-1945 prišlo okoli 140 tisoč
Židov, od katerih je del ostal na
delu v taborišču, druge so odpe-
ljali v Majdanek, Chelmno in
Treblinko na usmrtitev.

V Terezinu se je med tem ča-
som rodilo 205 otrok.

Ker je SS uničila arhiv, je bilo
težko ugotoviti točno Število
usmrčenih in umrlih. Približni
podatki govore, da je bilo v tem
taborišču 75 tisoč žrtev.

Ob kapitulaciji se je začelo
vračati v taborišče veliko bolnih
(tifus) in izčrpanih jetnikov. Ta-
ko je število mrtvih ob koncu
vojne stalno naraščalo.

Po osvoboditvi so Čehi uredili
veliko grobišče in pokopali 26 ti-
soč trupel. V posebnem grobu je
pokopanih še drugih 23.637
žrtev.

Taborišče »Jaseno-
vac« — Jugoslavija

Ustaško koncentracijsko tabo-
rišče Jasenovac se prišteva med
največja taborišča v času II. sve-
tovne vojne.

Na področju Jasenovačke Po-
savine je delovalo v času
1941-1945 šest taborišč. Tu so
bili storjeni največji zločini nad
našimi narodi v drugi svetovni
vojni.

Na podlagi podatkov komisija
za ugotavljanje zločinov in po
pripoved<#anju preživelih je v ja-
senovškem taborišču umrlo več
kot 700 tisoč ljudi, pripadnikov
vseh narodov in narodnosti Jugo-
slavije.

V jasenovških taboriščih in za-
porih nad jetniki nišo izvajali me-
dicinskih poskusov kot v nekate-
rih taboriščih v Nemčiji in na
Poljskem, zato pa so ustaši izva-
jali številna zasliševanja, muče-
nja, ubijanja in sežiganja živih
ljudi ter druga grozodejstva na
primitiven način.

Zločini so se dogajali v zaporih
Ciglana, Limani, Donji Gradini,
Mlaki, Krapju, Ustici, v gozdu
Krndiji ali ćelo med transportom
v taborišče.

Enote narodnoosvobodilne
vojske so 2. maja 1945 osvobodi-
le Jasenovac in taborišče. Tabo-
rišče je bilo porušeno in požga-
no, ravno tako tuđi mesto Jase-
novac, ki je pretrpelo 80% ruše-
nja gospodarskih in stanovanj-
skih poslopij.

Leta 1966 so na območju, kjer
so bila taborišča in zapori odkrili
spominska obeležja žrtvam usta-
ških zločinov. Glavni spomenik
predstavlja »cvet« - simbol ideje
o premagovanju največjih člove-
ških muk. Sledijo mu še drugi
spomeniki in spomenik žrtvam
Jasenovca, grobišča in spominski
muzej.

Srečanje planincev v
Sovodnju ob Soči

V nedeljo, 9. junija, je pripra-
vilo Slovensko planinsko društvo
v Gorici, v Sovodnju ob Soči že
14. srečanje planincev treh dežel
— Julijske Krajine, Koroške in
Slovenije. Tega srečanja so se
udeležili tuđi kamniški planinci.
Domačin Branko Kuzmin nam
je povedal, da je Sovodnje poleg
Doberdoba in Števerjana, naj-
večja in najbolj slovenska vas v
Julijski krajini, saj je v njej kar
93% Slovencev. O tem smo se
mogli prepričati z obiskom va-
škega pokopališča z izključno
slovenskimi napisi na nagrobni-
kih. V vaši je sedež županstva s
slovenskim županom, vsi napisi
so dvojezični, osnovna šola nosi
ime znamenitega domačina Pe-
tra Butkoviča-Domena, prebi-
valstvo govori slovensko. SoVo-
denjsko kulturno društvo zdru-
žuje tri pevske zbore, ima dram-
sko in folklorno skupino ter raz-
ne krožke. Kamničanom so do-
bro znane slikovite sovodenjske
narodne nose, lepe žene in de-
kleta, ki so nas nekajkrat poča-
stile s svojim obiskom ob Dnevu

narodne nose. Vas je pobratena
s Škofjo Loko, s katero ima stal-
ne, prisrčne stike na mnogih po-
dročjih, žele pa si kar največ sre-
čanj in povezav z matično deže-
lo, posebno s kulturnimi in
športnimi organizacijami.

Zbrane planince, bilo jih je
okrog 1.000, je kot prvi pozdra-
vil predsednik Planinskega dru-
štva Sovodnje. Župan Vlado
Klemše nas je pozdravil v imenu
domaće občine, občin Doberdob
in Števerjan ter odločno izjavil:
»Tu smo in tukaj ostanemo.«
Sledili so pozdravi Kulturne in
gospodarske zveze in Zveze slo-
venskih planinskih društev v Ita-
liji s poudarkom, da je vsakolet-
no srečanje planincev treh dežcl
znak prijateljstva prijetnih in po-
štenih ljudi, da so taka srečanja
zelo potrebna in koristna. Zbra-
ne planince so pozdravili še
predstavniki planinskih društev
iz Sovodnja pri Škofji Loki,
Škofje Loke, Jesenic, Kobarida
(ti so predlagali, naj bi bilo pri-
hodnje srečanje v Gorici, Koba-
ridu ali na Matejurju), Sežane,

Bohinja, Trsta, Gonj pri Bledu,
Nove Gorice in Celovca. V ime-
nu Planinske zveze Slovenije,
glavnega in izvršilnega odbora,
je govoril podpredsednik Marjan
Oblak, se spomnil 90. obletnice
izhajanja Planinskega vestnika in
napovedal nadaljnje mejne olaj-
šave za planince.

Uradnemu delu je sledil pe-
ster kulturni spored s pevci, od-
lično folklorno skupino iz Bo-
hinjske Srednje vaši, imenitno
godbo na pihala iz Sežane ter
recitacijami.

Tuđi letošnje srećanje planin-
cev je bilo zelo prijetno in prisrč-
no v prelepem primorskem So-
vodnju, na sotočju Vipave in So-
če, z zasneženimi Dolomiti, Kar-
nijskimi in Julijskimi Alpami v
ozadju. Mislim pa, da bi morala
biti udeležba v bodoče še večja
ter da bi morala biti propaganda
za taka srečanja mnogo boljša.
Takih srečanj naj bi se udeleže-
vala zlasti naša mladina, da bi
spoznala vzore in boje zamejskih
Slovencev.

SF

»Rojen sem v glasbeni družini«
S skladateljem, pevcem, zbo-

rovodjo in glasbenim pedago-
gom, profesorjem Samom
Vremšakom iz Kamnika se je
pogovarjal Janko Ferk, ko je
aprila posnel v celovškem studiu
avstrijskega radia za slovenske
oddaje šest skladb našega skla-
datelja Hanzija Artača. Prof.
Vremšak je pesmi na besedila
prof. Milke Hartmanove, Anto-
na Kuchlinga, Valentina Polan-
ška in Andreja Kokota realiziral
z moškim oktetom »Prijatelji
Koroške«. Artačev mentor je
napisal tuđi spremno besedo za
zbirko njegovih skladb, ki bo iz-
šla v Založbi Drava.

- Na celovškem radiu ste sne-
mali Artačeve skladbe. Bi se ob
tej priliki predstavili našim
bralcem!

Vremšak: Rojen sem 29. maja
1930 v glasbeni družini. Osnov-
no solo in nižjo gimnazijo sem
delal v Kamniku, potem pa sred-
njo solo v Ljubljani. Pozneje
sem končal srednjo jlasbeno so-

lo in akademijo. Studiral sem
kompozicijo in jo leta 1956 kon-
čal v razredu pokojnega profe-
sorja Marjana Kozine. Cez tri le-
ta sem potem pri profesorju Da-
rianu še diplomiral iz solo petja.
Nato sem seveda šel v službo in
sem najprej bil na srednji glasbe-
ni soli. Kasneje sem bil dve leti v
svobodnem pokliču. Potem sem
bil na osnovni soli v Kamniku,
nato pa na Zvezi kulturnih orga-
nizacij v Ljubljani. Bil sem tuđi
pri Slovenski filharmoniji in se-
daj sem izredni profesor na Aka-
demiji za glasbo.

No, vsa ta leta sem tuđi kom-
poniral, bil sem aktiven sklada-
telj in od leta 1960 naprej član
Društva slovenskih skladateljev.

- Zanimiva točka je vsekakor
vaše delo v slovenski filharmoni-
ji. Od leta 1975 pa do leta 1978
ste bili njen vodja.

Vremšak: Zbor, ki sem ga
prevzel, je svoj zenit že dosegel.
Takrat smo pripravili nekaj zna-
nih stvari kot Beethovnovo »De-

veto simfonijo«, pa tuđi druge
modernejše stvari. Nato pa je bil
zbor nekje razformiran, ker
ustanova ni več kazala interesa,
da ga ohrani. Tako zbora od ta-
krat ni več.

Profesor Samo Vremšak

- Danes imate torej dva po-
kliča, ste profesor na Akademiji
in ploden skladatelj.

Vremšak: Da, moj opus je
razmeroma velik. Pišem že od
leta 1947 naprej, takrat sem za-
čel. Resnejše skladbe datirajo iz
časa studija, tedaj sem lahko ne-
prestano komponiral. Diplomi-
ral sem pa s simfonijo, to je bilo
takrat obvezno.

- Na celovškem radiu za slo-
venske oddaje ste posneli šest
Artačevih skladb. Pesmi ste re-
alizirali z moškim oktetom »Pri-
jatelji Koroške«.

Vremšak: Ta oktet je sestav-
ljen ad hoc, se pravi, da ne gre
za stalni ansambel. To sta dva
studenta akademije, potem dva
moja dobra znanca in še drugi.

- Besedila so napisali prof.
Milka Hartman, Valentin Polan-
šek, Andrej Kokot in Anton
Kuchling. Se pesmi, saj gre za
različne avtorje, zelo razliku-
jejo?

Vremšak: Ne, tega ne bi re-
kel. Mislim, da ni bistvene razli-
ke in tuđi problematika tekstov
ni tako tipično koroška. Posneli

pa smo pesmi »Hitimo« na bese-
dilo Antona Kuchlinga, »Svetle
dalje« Valentina Polanška,
»Zvezda« Andreja Kokota in
potem tri na besedilo prof. Mil-
ke Hartman, in sicer »Bela vra-
na«, »Sanjal o tebi sem« in
»Spev Mariji, kraljici maja«.

- Hanzi Artač bo izdal pri ce-
lovški Založbi Drava zbirko
skladb. Vi ste napisali spremno
besedo in mu sploh stojite ob
strani pri njegovem kompozicij-
skem delu . . .

Vremšak: . . . ne vtikam se v
njegov stil, popravljam mu samo
tehnične napake.

- Kako ocenjujete zbirko?
Vremšak: Gre za petindvajset

pesmi in 10 so vse na besedilo
prof. Milke Hartman. Slog vseh
pesmi se med seboj ne razlikuje
bistveno. Ni čista narodno-za-
bavna glasba. On to skuša, on
dela čisto vokalno glasbo, le me-
lodika sporrn'nja na narodno-za-
bavno glasbo. Narejene pa so za
mešani zbor.

- So to pesmi, ki gredo v
uho?

Vremšak: Gotovo, to pa ja
ja, seveda!

- Vi se v zadnjih letih bolj ali
manj intenzivno ukvarjate z de-
lom tega koroškega komponista.
Kakšne so njegove perspektive?

Vremšak: Zaenkrat ne vidim
kakih premikov od tega sloga
naprej, ker imam občutek, da
želi v tem slogu vztrajati. Ni-
fflam občutka, da bi šel bolj v
moderno. Tega noče, že zaradi
odzivnosti pri publiki ne.

- Še v čisto drugo smer... Na
Koroškem imamo zdaj že nekaj
let glasbeno solo. Učenci so ime-
li, ko so nastopali po Koroški in
tuđi v Avstriji in Jugoslaviji, pre-
cej dobre uspehe.

Vremšak: Ja. glasbena šola je
korak naprej. Če računamo, da
tega prej ni bilo, je to velik na-
predek. Če bi pa hoteli dobiti
izrazito akademsko šolanega
glasbenika ali konkretno sklada-
telja, bi se ta moral formirati z
leti na visoki soli, bodisi v Grad-
cu ali na Dunaju. Seveda pa se
lahko iz glasbene sole izlufti
kakšen talent.
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ZAHVALA
Ob kruti usodi, ki je iz naSe

srede iztrgala moža, očka. sina.
starega ata. brata, tasta in strica

ANTONA
ŠPENKA

iz Šmarce 106/c
se iskreno zahvaljujemo vsem suradnikom, dobrim sose-
dom, prijateljem, njegovim sodelavcem iz DO Stol-Sloga
Moste in znancem za vsestransko pomoč. darovano cvetje
ter ustno in pisno izraženo sožuljc. Hvala govorniku za lep
govor. Posebna zahvala pevcem Lire in Solidarnosti za lepo
in ganljivo petje, župniku in duhovnikom za upravljen
obred in tople besede in vsem, ki ste ga v tako velikem
številu pospremili na njegovi zadnji poti. Vsem. ki ste nam

skušali omiliti strašno izgubo. še enkrat prisrčna zahvala.
Žalujoči: žena Pavla, sin Tone, hčerka Helena L družino in

drugo sorodstvo
Šmarca. Duplica, Selo pri Vodicah. Suhadolc, Komenda.

junija 1985

ZAHVALA

Ob nenadomestljivi izgubi ljube
mame. stare mame, tašće. tete in

svakinje

FRANČIŠKE
ŠKOFIC

roj. Siinenc

se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, znancem, sorodni-
kom ter kolektivom Lekarne Kamnik in Slovenj Gradec,
Toko Domžale, Brodokomerc Ljubljana, ki so se prišli zad-
njikrat poklonit naši majki in jo pospremili na zadnji poti.
Velika zahvala obema g. župnikoma za poslovilne besede in
obred. Posebej hvala pevcem za petje v cerkvi in ob grobu.
Še enkrat hvala vsem, ki ste darovali cvetje in nam izrekli

sožalje.

Žalujoči vsi njeni

Vrhpolje, Nevlje, Domžale, Slovenj Gradec, Ljubljana.
Cleveland. 11. junija 1985

ZAHVALA

Mnogo prerano nas je v 54. letu
starosti zapustil dragi mož. oče.

stari ata, brat, stric in tast

MIHA URŠIČ
s Kregarjevega

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znancem,
njegovim in našim sodelavcem iz DO Utok in Titan za izre-
čena sožalja, podarjeno cvetje in številno spremstvo na nje-
govi zadnji poti. Posebna zahvala zdravnikom in voznikom
reSevalnega avtomobila ZD Kamnik in zdravstvenemu
osebju Oddelka za hemodializo KC Ljubljana za požrtvo-
valno pomoč med njegovo težko boleznijo. Hvala društvu
upokojencev Kamnik in govorniku tovarišu Modicu za po-
slovilne besede, praporščakom za zadnji pozdrav, pevcem
za ganljivo petje in g. Gačniku ter kaplanoma za pogrebni

obred.

Žalujoči: žena Ivanka, sinova Mina in Dušan ter hčerki
Marija in Ivanka z družinami, sestri Majda in Joži, brata

Jože in Janko z družinami ter drugo sorodstvo

Bakovnik, Kamnik, Piran. Ihan, Kočevje, Stranje, junij
1985

ZAHVALA

Ob bridki in nenadomestljivi
izgubi naše drage mame in sestre

ŠTEFKE BERNOT
roj. Perne U Godića

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in pri-
jateljem za izraze sožalja, podarjeno cvetje in spremstvo na
njeni zadnji poti. Hvala tuđi pevcem za ganljivo petje, g.
župniku in g. kaplanu iz Stranj ter g. Melhiorju Golobu za
pogrebni obred in ganljivi govor.

Žalujoči: vsi njeni

Godič, Ljubljana, marca 1985

ZAHVALA

V 87. letu življenja nas je za
vedno zapustila naša draga mama,

babica, prababica, sestra in teta

NEŽA
* HRIBERNIK

iz Golic
Iskreno se zahvaljujemo vsem znancem, sorodnikom in so-
sedom, ki ste v težkih trenutkih sočustvovali z natni, marni
podarili cvetje in jo spremili k zadnjemu počitku. Prisrčna
hvala govornikoma za izrečene poslovilne besede. gospodu
župniku za upravljen pogrebni obred in pevcem iz Tuhinja

za zapete žalostinke.

Žalujoči: sin Ivan in hči Micka i družinama ter drugo so-
rodstvo.

Golice, Tuhinj, Špitalič, Laško, Ljubljana, Split, junij 1985

ZAHVALA
m

V starosti 95 let je umri naš ata,
stari ata in praded

' MARTIN
, TIVADAR

i Duplice

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste ga pospremili na nje-
govi zadnji poti, mu poklonili cvetje in nam izrekli sožalje.
Hvala g. duhovniku za opravljen pogrebni obred, gasilske-
mu društvu Duplica. praporščakom, DO Stol in govorni-

kom za poslovilne besede.

Žalujoči: vsi njegovi

Duplica, junija 1985

. ZAHVALA

Ob nenadni in boleči izgubi
dragega moža in oče ta

ROMANA
SLEKOVCA

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom. znancem, priia-
teljem in sostanovalcem za izrečeno sožalje. podarjeno cvet-
je in spremstvo na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se DO
ZUIM za vso pomoč. pevcem Solidarnosti za zapete žalo-
stinke, govornikoma tov. Travniku in tov. Modicu za izre-
čene besede slovesa in tov. Hribarjcvi ter sošolcem 7. b
razreda za spremstvo in podarjeno cvetje.

Žena Zinka, sin Roman in hči Irena

MONTAŽNO PODJETJE ZARJA KAMNIK
komisija za delovna razmerja objavlja prosta dela oz.
naloge

1. 2 POMOĆNIKA VODJE MONTAŽE
- strojni tehnik
- 2 leti delovnih izkušenj

2. 3 MONTERJE VODOVODNIH
INSTALACIJ
- vodovodni instalater
- 2 leti delovnih izkušenj

3. MONTERJE OGREVALNIH NAPRAV
- KV monter ogrevalnih naprav
- 2 leti delovnih izkušenj

4. VEĆ STAVBNIH KLJUČAVNIČARJEV
- KV stavbni ključavničar
- 2 leti delovnih izkušenj

5. VEĆ MONTERJEV KLIMATSKIH NAPRAV
- KV stavbni klepar
- 2 leti delovnih izkušenj

6. ADMINISTRATOR
- administrativni tehnik
- lahko pripravnik

7. SKLADIŠČNIK I
- KV trgovec ali ustrezna druga stroka, 2 leti delovnih
izkušenj
Delo od 1. do 5. se združuje za nedoločen čas s polnim
delovnim časom in poskusnim delom, ki traja 60 dni; delo
pod 6. se združuje za določen čas - nadomeščanje
delavke na porodniškem dopustu
Kandidati naj pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju
pogojev pošljejo v 15 dneh po objavi na naslov: Montaž-
no podjetje ZARJA Kamnik, Molkova pot 5,61240 Kamnik
O iziđu izbire borno kandidate pisno obvestili v 30 dneh
po končanem zbiranju prijav.

Zdravstveni dom Domžale, n. sol.
o., TOZD ZV Kamnik, n. sub. o.,
61230 Domžale, Titov trg 1
objavlja na podlagi sklepa DS TOZD ZV Karr.nik
prosta dela in naloge ->

zdravstvenega administratorja
za nedoločen čas s polnim delovnim časom za delo v
dispanzerju medicine dela, prometa in športa v ZD
Kamnik
Pogoji: končana administrativna šola IV. stopnje,
znanje strojepisja 1 A, poskusno delo 2 meseca

2 čistilk
za nedoločen čas s polnim delovnim časom v ZD
Kamnik
Pogoji: končana osnovna šola in opravljen izpit iz
higienskega minimuma, poskusno delo 1 mesec
Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj
kandidati pošljejo v 8 dneh od dneva objave na
naslov: Zdravstveni dom Domžale, Titov trg 1, 61230
Domžale.
Kandidate borno o izbiri obvestili v 30 dneh od zad-
njega dne, ko se sprejemajo prijave.

ZAHVALA

V 75. letu nas je zapustila naša draga mama, stara mama,
prababica, sestra, tašča, svakinja in teta

ANA JEGLIČ
iz Češnjic pri Motniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in
znancem, ki ste nam pomagali in sočustvovali z nami ob
izgubi naše drage mame ter ji podarili toliko lepega cvetja
in jo pospremili v zadnji dom. Iskrena hvala tuđi Mariji
Zavrh in Ivanki Cene za ganljive, poslovilne besede ob od-
prtem grobu, enako tuđi g. župniku za lep pogrebni obred.

Še enkrat vsem lepa hvala.

Žaljujoči: vsi njeni

ZAHVALA

6. junija 1985 smo se na kamniških
Žalah poslovili od naše drage ma-
me, babice, prababice, sestre in
tete

MIHAELE
ERJAVŠEK

roj. Možek

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste jo spremili na njeni
zadnji poti, ji poklonili cvetje, nam pa izrekli sožalje. Hvala
tuđi pevcem Solidarnosti za lepo petje in g. župniku za

opravljeni pogrebni obred.

Žalujoči: vsi njeni

Kamnik, Ljubljana, Godič

ZAHVALA
Ob nenadomestljivi izgubi moža.

očeta, sina in brata

IVANA ŽURBIJA
se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga spremili na njegovi
zadnji poti. darovali cvetje in sočustvovali z nami. Posebej
pa se zahvaljujemo DO Titan. Utok. VVO Antona Medve-
da, sosedom in duhovniku za pomoč in tolažbo v težkih

trenutkih.

Žalujoči: žena Marinka, otroci Anže, Sabina in Brigita, ma-
ma Milka, sestri Joži in Helena z družinama

Kamnik, Ljubljana, Trzin, junij 1985

OBVESTILO
ŽTO-TOZD za promet Ljubljana vabi k sodelovanju
kandidate za prekvalifikacijo v železniške pokliče:

1. zavirač — premikač - kretnik
Pogoji:
- končana osemletka
- starost do 30 let
- posebna zdravstvena sposobnost
Izobraževanje traja 3 mesece, nadomestilo osebne-
ga dohodka za čas izobraževanja znaša 18.000 din,
približni osebni dohodek na delovnem mestu je
35.000 din.

2. prometno-transportni skladiščnik
Pogoji:
- končana pokliena šola
- starost do 30 let
- posebna zdravstvena sposobnost
- znanje slovenskoga jezika
Izobraževanje traja 3 mesece, nadomestilo osebne-
ga dohodka za čas izobraževanja znaša 24.000 din,
približni osebni dohodek na delovnem mestu je
38.000 din.

3. sprevodnik
Pogoji:
- končana pokliena šola
- starost do 30 let
- posebna zdravstvena sposobnost
- znanje slovenskega jezika
Izobraževanje traja 6 mesecev, nadomestilo osebne-
ga dohodka za čas izobraževanja znaša 24.000 din,
približni osebni dohodek na delovnem mestu je
41.000 din.

4. prometno-transportni tehnik
Pogoji:
- končana 4-letna srednja šola
- starost do 30 let
- posebna zdravstvena sposobnost
- znanje slovenskega jezika
Izobraževanje traja 10 mesecev, nadomestilo oseb-
nega dohodka za čas izobraževanja znaša 27.000
din, približni osebni dohodek na delovnem mestu je
52.000 din.
Kandidati lahko takoj sklenejo delovno razmerje.
Izobraževanje za vse pokliče se bo pričelo v septem-
bru 1985 v Ljubljani. Po določenem času uspešnega
dela na delovnem mestu ima delavec možnosti za
napredovanje oziroma dodatno izobraževanje.
Prijave sprejema kadrovska služba ŽTO-TOZD za
promet Ljubljana, Trg OF 7 do 31. 7. 1985.
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Razpad kluba?
Plavalnf Sport ima v Kamniku že

kar dolgo tradicijo, vendar pa je pred
>labfm deselletjem zaradi slabih po-
gojev zamrl. Nekdanji plavalci so
prešli v vaterpolo klub, ki se je kot
sekcija plavalnega kluba razvijal na-
prej.

Pri tem mu je v veliki meri poma-
Eal kranjski plavalni klub. ki je za
simbolično ceno omogočil treniranje
v kranjskem zimskem bazenu, saj so
vaterpolisti v kamniskem letnem ba-
zenu iahko trenirali le poleti dva me-
seca. medtem ko so ostalih deset me-
secev v letu hodili v Kranj na trenin-
ge. V zameno za treninge v kranj-
skem bazenu je moral kamniSki va-
terpolo klub za sezono ali dve posoja-
ti kranjskemu Triglavu najboljše
igralce (Šnabl, Reisner, Homar..,).
Termine za trening je imel vaterpolo
klub sele ob 21. uri zvečer, ko je bil
bazen pač prost. Tako so petkrat te-
densko hodili zvečer v Kranj na tre-
ninge in se vračali domov malo pred
polnočjo. To je predstavljalo velik
problem za pionirje in kadete, ki jih
starSi nišo pustili tako pozno na tre-
ning, zato je imel vaterpolo klub ved-
no velike probleme s pomladkom in
jih je le s težavo sproti reSeval. Mla-
dinci in člani pa so kljub temu treni-
rali. To odrekanje je tuđi obrodilo
sadove, saj so se po nekaj letih vztraj-
nosti »prebili« v IV zvezno ligo, ne-
kaj mladincev pa je bilo tuđi članov
slovenske vaterpolo reprezentanec.
Dve leti je bilo nastopanje v II. zvez-
ni ligi uspešno, saj so se enakovredno
borili s klubi kot so Jedinstvo, Sola-
ris, Triglav... (Odločilno tekmo s

Triglavom iz Kranja so po vodstvu
Kamničanov 9:5 prepustili Triglavu,
da bi Iahko se naprej trenirali v

DO JATA
OE DUPLICA

razprođaja kokošji gnoj v
vrečah in razsutega od 24. do
30. junija 1985. Gnoj nakla-
damo z lastnim nakladaicem.
Priporočamo nakup!

SERVIS AVTOGUM IN
AVTOPRALNICA »Sitar«
je odprta vsak dan od 7.30 do
12. ure in od 14. do 17. ure,
sobota od 8. do 12. ure.
Se priporočamo!

Žensko frizersko pomoćni-
co redno zaposlimo. Ponud-
be pod šifro »Domžale« po-
Sljite na uredništvo Kamni-
ikega občana, TomSiceva 2,
Kamnik.

kranjskem bazenu.). Za tekmovanje
v II. zvezni ligi nišo imeli niti toliko
denarja, da bi si privoSčili prenočeva-
nja. Tako so na sobotne tekme v Za-
dar, Šibenik, Murter, Banja Luko
hodili Sele v soboto, namesto v petek
zvečer. Po deseturni vožnji so skočili
v vodo in odigrali tekmo. Vsak laik
Iahko potrdi, da nišo imeli niti naj-
manjih možnosti, da bi se tako utru-
jeni enakovredno borili z nasprotni-
kom. Ostali klubi seveda teh probio-
mov nišo imeli in so jim v goste Iahko
prihajali dan pred tekmo, ter se do-
bro odpočili, kar je nujno potrebno
za nekoga, ki ima namen dosegati
dobre rezultate. Kljub volji je kamni-
škim vaterpolistom zmanjkalo moči
in morali so se posloviti od II. zvezne
lige in se vrniti v slovensko ligo, kjer
sedaj uspešno tekmujejo. Ker pa je
slovenska liga nižjega ranga, je temu
ustrezno tuđi manj denarja. Samo za-
radi razumevanja tov. Skodlarja in
tov. Brleca iz Komunalnega podjetja
Kamnik, ki sta jim omogočila najem
bifeja na kamniskem kopaliSču, so
Iahko izpeljali tekmovanja v sloven-
ski vaterpolo ligi. Dohodek od dejav-
nosti bifeja pa je bil vseeno premaj-
hen, da bi Iahko vse nacrte izpeljali
do konca. Zmanjkalo je namreč de-
narja za udeležbo na kvalifikacijah za
vstop v II. zvezno ligo, tako da to
sezono zopet nastopajo v slovenski
ligi. Letos pa se je zataknilo na

Republiško in
državno prvenstvo
v prostem letenju

Velika planina ima idealne pogoje
za letenje z zmaji. Že lani so kamni-
ški zmajarji organizirali državno pr-
venstvo v tej panogi. Letos je bilo na
Veliki planini republičko prvenstvo
od 20. do 22. aprila. Prvi tekmovalni
dan je bil na sporedu hitrostni prelet
s povratkom z obvezno obratno toč-
ko, teteli so proti Goltem. Dan kas-
neje je bila na vrsti disciplina - hi-
trostni prelet z več piloti. Najbolje se
je odrezal Ivan Brovc iz kluba Posoc-
jc. saj je letel od Planine pod Golico
in nazaj do Golnika. Preletel je 75
km in postal republički prvak. 2. me-
sto je zasedel Boris Građen a kluba
Let Skofja Loka, 3. pa Miran Simrl
iz Delte Ljubljana. Od Kamničanov
je najbolje letel Borut Pestotnik, ki
se je uvrstil na 5. mesto.

Vseh tekmovalcev je bilo 46 iz de-
setih klubov. Kavka je bila na 4.
mestu.

Nekaj kamniikih pilotov se je ude-
ležilo tuđi državnega prvenstva, ki so
ga lelos pripravili člani društva za
prosio letenje Posočje. Vseh tekmo-
valcev je bilo čez 60, tekma pa je
trajala od 11. do 18. maja. Od Kam-
ničanov se je najbolje uvrstil Borut
Pestotnik, ki je zasedel 9. mesto,
zmagal pa je domaćin Brane Klemen-
čič. 2. mesto je zasedel Borut Mla-
kar, Krila Krčko, 3. mesto pa Matjaž
Brezar - Prepih Tržlč.

MARKUŠ

športne aktivnosti ob
. prazniku '

LetoSnji krajevni praznik, 9. junij,
ki ga skupaj praznujeta KS Kamniška
Bistrica in Godič, je bil še toliko slo-
vesnejši zaradi otvoritve novega do-
ma KS Godič. Svoj delež k tej slovcs-
nosti so prispevali tuđi člani SD Jurij
Libnik, ki so priredili Šahovski ekipni
brzoturnir in tradicionalno kolesarje-
nje na relaciji Stranje-Kamniška Bi-
strica-Stranje.

Ekipnega Sahovskega brzoturnirja
so se udeležile tri ekipe, ki so igrale
po dvokrožnem sistemu. Najboljša je
bila ekipa Kamniške Bistrice I., ki je
zbrala 12 točk in je nastopila v sesta-
vi: Boris Robič, Stane in Franc Kre-
gar, Tine Alpner: drugo in tretje me-
sto si delita ekipi Godiča in Kamni-
ške Bistrice II., ki sta zbrali po 6
točk. Ekipa Godiča je nastopila v se-
stavi: Jože Omahna, Franc Sitar,
Franci Humar, Tone Petek; ekipa
Kamniška Bistrica II. pa v sestavi:
Franc Peternel, Srećko Sitar, Franci
in Miran Kregar.

Najboljši posamezniki so prejeli

praktične nagrade (Boris Robič,
Franc Sitar, Kranc Kregar in Tine
Alpner), najboljša ekipa pa je prejela
prehodni pokal. Šahistom so dani vsi
pogoji za nemoteno vadbo, zato so
vabljeni vsi, ki imajo vselej do te
igre. Start kolesarske vožnje je bil ob
osnovni Soli Stranje, ki letos praznuje
stoletnico delovanja, in se je nadalje-
vala do doma v Kamniški Bistrici.
Tam so se vsi udeleženci osvežili, vo-
dja kolesarske sekcije Stane Balantič
pa jim je podelil zlate, srebrne in bro-
naste značke. Letošnjega tradicional-
nega kolesarjenja, ki je že tretje po
vrsti, se je udeležilo manj občanov
kot prejšnja leta, predvsem zaradi
slabega vremena.

Vsi udeleženci zaslužijo vso pohva-
lo, da so se kljub slabemu vremenu
odzvali tradicionalni vožnji in s tem
počastili krajevni praznik in obudili
spomin na prvega padlega partizana
Jurija Libnika, katerega ime nosi ŠD
Stranje.

I. KOSIRNIK

skupščini ZTKO. kjcr se »deli« denar
za dejavnost klubov. Vaterpolo klub
Kamnik ni dobil niti dinarja. (Zapis-
nika o skupščini po več kot dveh me-

secih še vedno ni moč dobiti, ker
menda Se ni overjen.) Kot razlog, za-
kaj klub ni dobil denarja, je bila na-
vedena nemnožičnost. Odkod mno-
žićnost v klubu, ki je že več let siste-
matično zatiran? Klub je nemnožičen
samo kar se tiče pionirjev, ki ne mo-
rejo v poznih večemih urah hoditi na
treninge. Še vedno pa se organizirajo
plavalni tečaji. Plavalnega tečaja ni
bilo samo lani, ko ga je Vaterpolo
klub pripravlja! v sodelovanju z
ZTKO. Vaterpolo klub je po dogo-
voru priskrbe! plavalne učitelje,
ZTKO pa je imela na skrbi organiza-
cijo. Plakate za plavalno Solo je
ZTKO izobesil Sele zadnji Kip (2 dni
pred pričetkom tečaja), zaradi česar
se je prijavil samo 1 tečajnik, Vater-
polo klub Kamnik pa je pripravil pet
plavalnih učiteljev. Na skupščini je
bilo sliSati tuđi izjavo, da se ne bo
podpiralo nekaj posameznikov, ki se
hodijo »namakat« v Kranj. Zato bo
prav zanimivo videti zapisnik s te
skupščine. Po vsem tem človek dobi
občutek, kako čudni so načini razde-
ljcvanja denarja v naSi občini. Priče
smo Iahko odločanju ozke skupine
ljudi o namenu teh sredstev po krite-
rijih, ki so jasni samo njim. Pozablja-
jo pa, da se ta sredstva zbirajo iz
dohodka delavcev. V Kamniku se
sredstva za šport delijo predvsem gle-
de na vplivnost klubskih predstavni-
kov, in ne po uspešnosti v tekmova-
njih. Zato pozivamo vse delovne lju-
di, da se izjasnijo glede te problema-
tike, odgovorne ljudi pa, da se stvar
takoj uredi, kajti v nasprotnem pri-
meru bodo kamniški vaterpolisti pri-
siljeni razpustiti svoj klub, ker brez
denarja ne morejo ničesar storiti. To
je nepravično glede na njihovo požr-
tvovalnost in dosežene rezultate, za
mesto Kamnik pa prava sramota.
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Klubsko prvenstvo
v kegljanju

Kegljaški klub Kamnik, ki ima nad
200 članov, je aprila končal tekmo-
vanje v obeinski ligi. V tem tekmova-
nju je sodelovalo 17 ekip iz delovnih
in drugih organizacij v občini Kam-
nik, ki so pokazale kar solidno zna-
nje v tej sportni panogi.

KegljaStvo v Kamniku ima že kar
lepo tradicijo. Sedanje kegljišče obra-
tuje že deveto leto, trenutno ga
upravlja Kegljaški klub, je dobro
vzdrževano in na njem mnogi preka-
ljeni, pa tuđi začetniki, preskušajo
slast tega športa. V zadnji sezoni so
vse ekipe sodelovale v cni ligi zato,
da bi srečanja popestrili in povečali
množičnost, ki letno niha med 200 in
300 člani. S takim načinom tekmova-
nja je bil dosežen načrtovani smoter.
KegljaStvo v Kamniku je zelo priljub-
ljeno. V svojih vrstah vključuje ver-
jetno največ aktivnih športnikov sko-
zi vse leto. Tekmovanja trajajo ne-
prekinjeno od jeseni do pozne pomla-
di vsak teden oziroma se vrstijo sre-
čanja in treningi vsak delavnik v po-
poldanskem času.

Med vsemi nastopajočimi ekipami
v sezoni 1984/1985, ki so se uvrstile v
finale, so v zaključnem delu najboljše
rezultate dosegle;
1. mesto ekipa UTOK Kamnik

4619 kegljev
2. mesto ekipa Obrtnikov

4612 kegljev
3. mesto ekipa Svilanit 4557 kegljev

Ob priložnostni slovesnosti konce
maja je tem ekipam podelil lične po-
kale Janez Vodičar, predsednik keg-
Ijaškega kluba Kamnik.

STANE SIMSIČ

Kaj je res in kaj ne

OBRT NEKOĆ IN DANES
bo naslov razstave v Kamniku in sicer v dneh od 4. 9.
do 8. 9. 1985. Prireditev bo v okviru praznovanja 10.
obletnice delovanja Obrtnega združenja Kamnik.
Razstava bo povezana tuđi z dnevi narodnih noš, fol-
klore in obrti v Kamniku.
Obrtno združenje zato vabi vse občane in obrtnike k
sodelovanju.
Predvsem pa prosi tište, ki imajo oz. hranijo starejše
pisne dokumente, kot so: obrtna in mojstrska spričeva-
la, pomočniška pisma, fotografije, orodja in izdelki, da
jih v originalu ali kopiji posodijo za razstavo.
Vse eksponate Iahko oddate osebno na sedežu Obrtne-
ga združenja Kamnik, Kolodvorska 4, ali pa preko tele-
fona št. 831-738 sporočite svoj naslov, da jih dvigne
združenje samo.
Obrtno združenje Kamnik jamči za njihovo vrnitev.
Zbiralna akcija bo zaključena 31. 7. 1985.

V zadnji številki Kamniške-
ga občana je bil na Sportni
strani objavljen članek, ki je v
Kamniku in okolici povzroćil
veliko razburjenja. Gre za pisa-
nje Blanke Jelen o občinskem
tekmovanju v gimnastiki, ki
ga je organizirala osnovna šola
Frana Albrehta, prostore zanj
pa odstopila osnovna šola Du-
plica, saj je bila kamniška hala
zasedena zaradi gostovanja Ti-
tove štafete.

Ker je avtorica članka izrekla
precej oštrih besed na račun učite-
ljev telovadbe in sodnic, češ da je
bilo že pred tekmovanjem jasno,
kdo bo zmagovalec in kdo poraže-
nec, so organizatorji sklicali sesta-
nek z namenom: priti stvari do
dna. Poleg učiteljev telovadbe in
ravnateljev osnovnih Sol Frana Al-
brehta in Toma Brejca ter avtorice
članka so se sestanka udeležili se
predstavniki dupliške osnovne Sole.
tekmovalka iz osnovne Sole Toma
Brejca. predstavnik ZTKO, avtori-
ca priročnika Množični program
gimnastike (po navodilih iz priroč-
nika je tekmovanje tuđi potekalo)
in sportni delavec iz Kamnika. ki je
bil tuđi predsednik delovnega od-
bora, katerega naloga je bila odkri-
ti, koliko resnice je v članku Blan-
ke Jelen. Ona je kot gledalka vide-
la tekmovanje v zelo negativni luči,
saj so imele sodnice močno neize-
načena merila, ob katerih so več-
krat oškodovale tekmovalke osnov-
ne Sole Toma Brejca. Krivdo za ža-
lost in solze tekmovalk iz Toma
Brejca je pripisala »visjim«, ker so
jim Sele na samem tekmovanju po-
vedali, kako morajo biti sestavljenc
osnovne vaje. Tuđi osnovni Soli
Duplica je očitala, da so kot orga-
nizatorji iz tekmovanja potegnili
koristi, čeprav so v resnici odstopi-
le le prostor zanj.

Tovarišica Rika Bintcr je kot
predsednica Gimnastićne zveze
Slovenije in avtorica gimnastičnega
programa pojasnila, da so vse sod-
nice strokovno podkovane in izku-
šene in da so imele za vse tekmo-
valke cnaka merila. Do razlik v
točkovanju pa je prišlo zaradi tega,
ker nekatere tekmovalke (iz že
omenjene osnovne Sole) nišo prika-
zale vseh telovadnih clementov.
zahtevanih v programu. Torej so
sodnice teočke odbijale zaradi ne-
popolnih vaj. ne pa zaradi slabe iz-
vedbe in pristranskosti. Tuđi os-
novna Sola Frana Albrehta ni kri-
va, ker so bile vaje tekmovalk iz
sosednje Sole drugačne. kot bi mo-
rale biti: pač pa je krivda v nedo-
sledni pripravi tekmovalk na tek-
movanje. Nihče njihovemu trenerju
ne očita pomanjkljivc strokovnosti.
saj ima gimnastika v Kamniku tuđi
zaradi njega vse svetlejšo prihod-
nost. nihče pa tuđi ne sme žaliti
drugih učiteljev telovadbe. ćeš da
so do tekmovanja skrivali razpored
vaj, saj so bili vsi seznanjeni z njim.

Verjetno pa je upravičena Blan-
kina kritika, da je bilo pri sodnicah
na trenutke opaziti nekoncentrira-
nost in premajhno zbranost, saj se
je učiteljica iz osnovne Sole Toma
Brejca že na tekmovanju pritožila
nad prenizko oceno svoje tekmo-
valke; po besedah sodnice, zaradi
neizvedenega obrata. Ko ji je učite-
ljica pojasnila, da je deklica obrat
izvedla, pa je spremenila mnenje,
ker menda kompozicija ni bila v
redu.
Tuđi odnos ene od sodnic do tek-
movalk, ki so se ogrevale, ni bil
najbolj vzgojen. Tekmovalko z
Brejčeve sole je namreč napodila
nazaj na tribune z besedami; »Izgi-
ni, kaj delaš tukaj?« Po tako »avto-
ritativnem« nastopu je smešno pri-
čakovati, da se bo deklica. ki je

komaj pogledala v svet. na tekmo-
vanju Iahko sprostila in pokazala
najveć. kar zna. Treba pa je pove-
dati še to. da se druge tekmovalke
nišo sprehajale po telovadnici. am-
pak so bile v skupinah z mentorji
ali pa so organizirano sedele na tri-
bunah.

Tuđi trditev. da je imela osnovna
Sola Dupiica privilegije, je povsem jj
neupravičena. saj nišo bili organi-
zatorji. pač pa so samo odstopili
telovadnico za tekmovanje in nanj
poslali svoje tekmovalke.

Mislim, da smo tako potolažili
tuđi prizadete Dupličane. ne vem
pa. kako bi Iahko potolažili dekli-
ce. ki so brez dvoma najbolj priza-
dete in so se v solzah spraševalc.
čemu take razlike v ocenah. ko pa
so bile vaje izvedene tako enako-
vredno.

V bodočc je treba vse tekmoval-
ce že v pripravah seznaniti z oce-
njcvalnimi merili. kajti le tako bi se
Iahko izognili nemilim scenam, ob-
jokanim obrazom in obžalovanjem
zaradi izgubljencga časa na trenin-
gih. Da bi pa nadarjenc deklice po-
stale navdušenc tekmovalke, jim je
treba gimnastjko še bolj priljubiti,
ne pa jih z nepravilnimi odnosi od-
daljiti od nje.

Upam. da ob tem članku ni pri-
zadet nihče, saj je bil namen zadev-
nega sestanka in moj namen posta-
viti stvari na pravo mesto in pomi'
riti razburjenc duhove.

Uežurncga krivca torej ni, če-
prav verjetno marsikdo v sebi čuti
delček krivde - kar pa je tuđi
prav, saj se v bodoće take napake
najbrž ne bodo več ponavljale; To-
rej - brez prepirov. saj smo vendar
vsi DOBRI LJUDJE!!!

MATIC ROMSAK

Tek po kamniških ulicah
KamniSki atletski klub je 24. maja

organizirat prireditev v počastitcv
dneva mladosti. Tek po ulicah kam-
nika je prijetno popestril praznova-
nje, čeprav je bilo tekmovalcev in or-
ganizatorjev več kot pa gledalcev, ki
so si tek ogledali le »mimogrede«.

Če je bil Kamnik včasih mesto z
bogato Sportno tradicijo, s številnimi

športnimi prireditvami, z navijaško
razpoloženimi gledalci ter mnogimi
zagrizenimi tekmovalci, pa dandancs
ta sloves vse bolj izgublja. Tekme, na
katerih tekmovalci dajo iz sebe vse,
kar morejo in znajo, so Se vedno tu,
in pa več tistega vzdušja, za katerega
zveS Iahko le Se iz besed starejSih
Sportnih navduSencev. Kljub vsem te-
žavam, na katere smo naleteli, pa je

Napeto vzdnije pred Startom ilanov veteranov (Tek po ulicah Kani'
•ika) Matic Romšak

Kako naprej
Komu so napon* smucarji teka«, ki

so združeni v tekaski sekciji pri SK
Kamnik? Tako se spraiujejo tako
tekmovald, trenerji, funkcionarjl in
tuđi ostali privrženci smucankega te-
ka. Povsem na dlani je, da nekaj ni v
redu, kajti obeinska ZTKO je tekaiki
sekciji namenila tako malo denarja,
da je resno ogrožen njen otetoj. De-
nar, ki ga je ZTKO namenila smu-
čarjem tekacem, bi zadostoval komaj
za rekreanVno vadbo, kako naj bi ga
bilo zadosti za tekmovalce, ki jih Je
čednije več. In to se dogaja ravno v
času, ko kamnttkl smucarski tek do-
življa ponoven razevet, ponoven
vzpon.

Ne smemo pozabiti, da je to ena
najuspešnejših sportnih panog v obči-
ni, da je iz vrst tekaške sekcije izšlo
več kot 10 državnih reprezentantov,
od tega dva olimpijca. Res je, da je
bil klub v letu pred olimpiado v re^ni
krizi, starejši klubski funkcionarji so
odšli, mladih je bilo malo. Toda, ti so
vztrajali in pričeli delo »na novo« na-
crtno in z mladimi tekmovalci in
uspehi nišo izostali. Tako sedaj raste
nova generacija mladih perspektivnih
tekmovalcev, tako biatloncev kot tu-
đi tekmovalcev v solo tekih. Tako pi-
onirji kot mladinci. dosegajo lepe
uspehe tuđi v državnem merilu, pa

tuđi člani se enakovredno kosajo s
tekmovalci iz drugih klubov. Tekaška
sekcija se je tuđi organizacijsko okre-
pila, pričeio se je tuđi delo na po-
dročju množičnosti in rekreacije, kar
tuđi ni zanemarljivo.

Zato je poteza ZTKO ie toliko bolj
nerazumljiva in tuđi nerealna, kajti
obstoj oziroma delovanje sekcije v
zacrtanih okvirih je močno ogroženo,
saj se je s 25 starimi milijoni tcžko iti
tekmovalni Sport, kaj Sele, da bi re-
zultati ostali na isti ravni kot doslej.
Tekmovalci oziroma njihovi starši so
že doslej precej vložili v tek, sami si
kupijo več kot 80% opreme - kako
naj jim zdaj pojasnimo, da so si s
prizadevnim delom in treningi »zaslu-
žili« komaj za životarjenje.

V kamniški občini je mnogo Sport-
nih panog, ki so po rezultatih precej
manj uspešne, dodeljena pa so jim
bila znatno večja sredstva kot te-
kačem.

Da bi nepoučeni bolje razumeli za-
devo, naj pojasnimo, da ZTKO sred-
stva za tekoče leto razdeli na osnovi
dosezenih rezultatov v preteklem le-
tu. Tako naj bi se sredstva za leto
1985 delila po dosezenih rezultatih v
letu 1984. Zato je ironija Se večja, saj
so tekači prav lani dosegli vrsto odlič-

nih rezultatov: Andrej LaniSek je bil
državni prvak v biatlonu, republiški
prvak, udcleženec olimpiade ter zma-
govalec vrste tekmovanj v republi-
škem in zveznem merilu. Na olimpi-
adi je sodelovala Smolnikarjeva, bila
je tretja v državi in dosegla še vrsto
uspehov. Kamniška biatlonska štafe-
ta je bila druga v državi, Novak dr-
žavni prvak med mladinci v biatlonu,
Oolob tretji in še bi Iahko naštevali.

Očitno se pravilnika o delitvi sred-
stev po rezultatih ne drži nihče, več
dobi tišti, ki ima boljše »zveze,« in
tako početje kamniškemu športu prav
gotovo ne koristi.

S tem člankom nočemo škodovati
nikomur, naš namen je samo opozo-
riti javnost na ta problem, jasno, v
interesu zdravih sportnih in človeSkih
odnosov.

D. O.

tek vsaj po tekmovalni in organizacij-
ski strani uspcl. Za to se velja zahva-
liti tuđi postaji milice, ki je z zaporo
ceste in nadzorom zagotovila varnost
tekmovalcev in ZTKO, ki je omogo-
čila sredstva za izvedbo tekmovanja.
To je ptekalo tako, kot smo si Iahko
le želeli. Vreme je bilo lepo, že sko-
raj prevroče, vzdušje med tekmovalci
pa naelektreno.

Ob 17. uri je po progi steklo prvih
enajst tekmovalk iz prvih in drugih
razredov od skupno devetdeset na-
stopajočih. Pionirkam so sledili pi-
onirji, pa mladinke in mladinci, tek
so zaključili člani, veterani in vete-
ranke.

REZULTATI: I—II - razred dekle-
ta 1. Blanka Kalčič OŠ Duplica 2.
Tina Zajc OŠ Duplica 3. Rosana Šte-
be OŠ Duplica I-H razred fantje - 1.
Uroš Pušnik OŠ F. Albrehta 2. Fran-
ci Volkar OŠ Duplica 3. Grega Pod-
goršek OŠ Duplica
III-IV reazred dekleta - 1. Asta Ho-
čevar Partizan Mcdvode 2. Mira
Škorjanc OŠ F. Albrehta 3. Mojca
Pavič OŠ Mekinje III-IV razred fant-
je - 1. Albin Žibert OŠ Duplica 2.
Robert Šellhaus AK Olimpija 3. To-
maž Plankar OŠ T. Brejca V-VI raz-
red dekleta - 1. Brigita Sonabar OŠ
FA 2. Mateja Bauman OŠ FA 3. Ja-
smina Bevc OŠ FA V-VI razred fant-
je - 1. Oolob Marjan OŠ FA 2. Igor
Grabnar OŠ FA 3. Iztok Pramenko
OŠ FA VII-VIII razred dekleta 1.
Nataša Hribar OŠ TB 2. Šaša Lukan
OŠ FA 3. Tanja Horvat OŠ TB VI-
I—VIII razred fantje - 1. Ivan Mara-
din AKK 2. Sebastjan Jančič AK Ru-
dar Trbovlje 3. Marko Uršič AKK
ST. mladinci - 1. Primož Golob AK
Olimpija 2. Tomaž Drolc AK Dom-
žale 3. Damjan Čibej AK Olimpija
Člani - 1. Franc Teraž AK Olimpija
2. Ivan Urh AK Olimpija 3. Sergej
Prokofjev ŽAK Ljubljana Veterani -
1. Srečo Žerjav Dravlje 2. Pavle Kre-
že AK Rudar Trbovlje 3. Tone Per-
šak AK Olimpija Veteranke - 2. He-
lena Žigon ŠD ježića 2. Majda Hoče-
var Avtomontaža Lj.

MATIC ROMŠAK

Kamniški občan

V Smarci ali okolici išcem
skladiščni prostor. Anica
Okorn, tel. 832-952.

Montaža in popravilo TV an-
ten. Matija Zibelnik, Za-
vrti 5, MengeS, telefon
737-194.

KAMNIŠKI OBČAN, glasilo
občinske konference SZDL
Kamnik - KamniSki občan je
aprila 1981 ob 20-letnici
izhajanja prejel srebrni znak
OF - Ureja uredniški odbor v
sestavi: Romana Grčar, Maja
Korošec, Janez Maleš, Franc
Mihevc (tehnični urednik),
Mateja Reba, Stane Simšič,
Jana Taškar (glavna in odgo-
vorna urednica). Stane Za-
rnik, strokovna sodelavka
Vera Mejač - Izhaja dvakrat
mesečno - Naslov uredniš-
tva: Kamnik, Tomšičeva 2,
telefon 831-311 - tekoči
račun pri OK SZDL 50140-
678-57039 - Kamniški občan
- Rokopisov in fotografi) ne
vračamo - Tiska ČGP Delo v
Ljubljani.


